
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 02 august 2021, ora 10:00

Convocarea sedintei ordinare a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 779/27.07.2021.

§edinja a avut loc sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 53 din cei 55 de consilieri generali.

9edin+a s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx, in conformitate cu
prevederile H.C.G.M.B. nr. 94/23.03.2020.

La 9edinta au participat urmatorii: domnul Nicu§or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti (online), doamna Georgiana Zamfir-
Secretar General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod –
Director executiv, Directia Asistenta Tehnica si Juridica

Au fost invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edin+a au fost absen Ii: Cantea luliana Roxana (motivat) 9i
Socolovici Razvan Mihai (motivat).
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Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Buna dimineata! Bine ati venit la sedinta Consiliului General de

astazi! Tnainte de a intra pe ordinea de zi o sa dau cuvantul domnului
Nicu9or Dan, primar general al Municipiului Bucure9ti.

(

I

Domnul Primar General Nicusor DAN
Buna dimineata! Bine ati venit la sedinta Consiliului General de

astazi! Avem mai multe subiecte importante pe ordinea de zi, avem patru
proiecte care vizeaza achizitia de autobuze electrice, Tntr-o 9edinta
precedenta am aprobat studiul de oportunitate pentru majorarea preturilor,
dupa cum 9tili achizi+ionarea de autobuze electrice din fonduri europene a
fost o promisiune neonorata a fostei administratii, inca din 2018 a existat
o hotarare de consiliu, au urmat doW;It.W9uate, pentru ca preturile nu
erau preturile corecte de pia g. (mlwwi 9i ce am facut Tn 9edinta
precedenta a fost sa actualizal6@@Mrhastfel Tncat sa putem sa
avem o licitatie reusita, sa cdFnp6r&MOkie \butobuze electrice si sa



folosim banii europeni care ne sunt alocaji. va aduc aminte ca am semnat
in urma cu cateva luni contractul pentru cele 100 de tramvaie, tot din bani
europeni, primul tramvai din cele 100 va veni Tn vara anului viitor.

Avem trei proiecte prin care, a9a cum am promis, desfiinlam
companiile municipale. Azi vorbirn de Compania Tehnologia Informajiei 9i
de Compania Cimitire, companii neprofitabile. De exemplu, inclusiv la
evenimente ale municipalitatii, municipalitatea a platit alte companii de
paza decat propria sa companie de pazi. La Compania Cimitire situa+ia
este 9i mai grava. Aici exista un raport al Mlinisterului Finanjelor pentru
cheltuieli nejustificate, inclusiv pentru achizitia de terenuri, cu prejuri mai
mari decat prejul pietei, motiv pentru care exista un dosar penal in curs
pentru ce s-a Tntamplat la Compania de Cimitire.

Alte proiecte de pe ordinea de zi: dupa cum 9titi, in 2014 s-a Tnfiintat
o Asociatie pentru dezvoltarea turismului, o idee foarte buna de parteneriat
Tntre Prirnaria Capitalei 9i actori importan li din domeniu, Tnsa aceasta
asociatie nu a func+ionat, practic, din 2014 pana azi. Nu i s-a alocat un
buget, nu a avut un sediu, nu a funcjionat. Ce facem noi? Pe de o parte,
am pus in bugetul pe anul 2021 o suma care sa ii permita Tnceperea
functionarii, pe de alta parte, in urma unei 9edinte care a avut Ioc in urma
cu doua saptamani, modificam actele constitutive ale acestei asocia Iii,
astfel Tncat ea sa funcjioneze. ii dam, de exemplu, atributii Tn elaborarea
strategiei turistice a Municipiului Bucure9ti.

O noutate pentru Bucure9ti, pentru Municipiul Bucure9ti, pentru care
am alocat buget, acum aprobam, dupa dezbaterea publica, aprobam
regulamentul de participare, alocam doua milioane de lei, pentru bugetare
participativa. Valoarea maxima finanjata pentru un proiect este de cinci
sute de mii de lei, deci cetajeni, ONG-uri, pot sa propuna proiecte pentru
Bucure9ti 9i o parte dintre acestea vor fi finantate Tn limita maxima de doua
milioane de lei

Aprobam, de asemenea, dupa ce am avut consultarea publica,
regulamentul de finantare pentru ONG-urile de mediu 9i de protec jia
animalelor. E vorba de 1,4 milioane de lei, cu proiecte finantate Tntre zece
mii 9i o suta de mii de lei.

Sunt mai multe proiecte la solicitarea sectoarelor, de exemplu,
proiectul prin care dam un teren din Bulevardul Timi9oara catre Consiliul
Local Sector 6, un teren pe care iI va folosi pentru ridicarea ma9inilor
abandonate, o problema importanta a Bucure9tiului.

Si, nu in ultimul rand, Tncheiem azi actul aditional la contractul cu
McDonald's. Dupa cum 9titi, contractul cu McDonald's, pentru 9ase locatii
din Bucure9ti, a Tnceput Tn ur Qe ani. in urma acestui contract, noi
primeam, pana lunile ac9®;uiWgN@ un milion de lei pe an. Dupa
semnarea contractului, MM#alje!A la cinci milioane de lei pe an,

(

(

(

I

2



actualizam deci cu valoarea de piala a acestor terenuri pe care noi le
dejinem. Acestea au fost subiectele cele mai importante.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Multumim pentru precizari !
Avem o prezen@ de 52 de consilieri generali.
inainte de a trece la ordinea de zi, o sa vi supun la vot procesul

verbal Tncheiat Tn sedinta ordinari a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 19 iulie 2021.

Tehnicul, va rog sa initiaji procedura de vot.
Domnul Melciu, domnul George Nicolaie, domnul Cristian Doicin, va

rog sa va exercita li votul pentru procesul verbal.
Domnul Melciu si domnul Cristian Doicin?
Cu 38 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 11 abjineri, procesul-verbal

a fost adoptat.
O sa trecem la ordinea de zi
vad ca sunt Tnscrieri la cuvant
Dau cuvantul domnului consilier Andrei Rigu.

(
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Domnul Consilier Rigu Andrei Daniel
Buna dimineata! Muljurnesc pentru cuvant, dar o sa cedez acest

cuvant colegei mele §tefania Petre care s-a Tnscris mai devreme pe
ordinea de zi. Multumesc!

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Doamna Stefania Petre.

(
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Doamna Consilier Petre Stefania
Multumesc frumos! Sper ca ma auziji. Buna dimineata, doamna

secretar general, buna dimineata, colegi 9i buna dimineata bucure9tenilor
care ne privesc! A9 vrea sa propun suplimentarea ordinii de zi cu punctul
„Tntrebari §i interpelari”, la sfar9itul ordinii de zi a acestei 9edinte.

De asemenea, am o rugaminte pentru viitor catre domnul primar 9i
cate doamna secretar, pentru ca domniile lor intocmesc propunerea de
ordine de zi, sa avem Tntotdeauna acest punct pe ordinea de zi a 9edintelor
de Consiliu General, la sfar9it, daca a9a se considera oportun. Multumesc
frumos!

Doamna Secretar General Georaiana
Muljumim 9i noi!
in continuare dau Ul C

Zamfir

onsilier Marius Pavel
+

Domnul Consilier Fa



va multumesc, doamna secretar, dar nu am cerut cuvantul.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
A9a aparea.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Am solicitat suplimentarea ordinii de zi cu punctul „Tntrebari 9i

interpelari” .

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Multumim!
Daca mai sunt Tnscrieri la cuvant?
O sa iI rog pe domnul Primar General, daca are interventii la ordinea

de zi?
(

\

Domnul Primar General Nicusor Dan
Am cinci propuneri. Pe de o parte, propun introducerea a patru noi

proiecte de hotarari, la sfar9itul ordinii de zi 9i scoaterea unui punct de pe
ordinea de zi

Proiectele pe care le propun a fi introduse sunt urmatoarele:
Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizatiei lunare, aprobarea

contractului – cadru, precum 9i desemnarea persoanei Tmputernicite sa
semneze contractul de mandat cu administratorul special al societatii
Compania Municipala Consolidari S. A.;

Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizatiei brute lunare,
aprobarea contractului – cadru, precum 9i desemnarea persoanei
Tmputernicite sa semneze contractul de mandat cu administratorul special
al societalii Compania Municipala Dezvoltare Durabila Bucure9ti S. A. ;

Proiect de hotarare privind modificarea 9i completarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 67/27.03.2014 privind
aprobarea participarii Municipiului Bucure§ti, in calitate de membru
fondator, la constituirea Asociajiei pentru Promovarea 9i Dezvoltarea
Turismului Tn Bucuresti:

Proiect de hotarare privind Tmputernicirea expresa a Consiliului
Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure9ti pentru Tncheierea unui
Protocol de Colaborare Tntre Sectorul 1 al Municipiului Bucure9ti 9i
Biserica Evanghelica CA Bucure9ti, in vederea finantarii de catre Consiliul
Local al sectorului 1 a unor cheltuieli de investitii 9i realizarii Tn parteneriat
a unor actiuni, lucrari,
local

(
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Acestea sunt cele
§i propun

numerotarea actuala,
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a Consiliului Local al Sectorului 5 de a hotarT cu privire la infiintarea
Directiei de Administrare a Unitatilor de invatamant Sector 5, institutie
publica de interes local in subordinea Consiliului Local al Sectorului 5.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumim!
in continuare o sa dau cuvantul, ca vad ca sunt Tnscrieri la cuvant,

doamna Comanici, domnul Petrariu si domnul Badulescu
Doamna Comanici Ancuja, va rog.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Buna ziua! Eu o sa insist pe solicitarea grupului consilierilor generali

PSD, o solicitare pe care am depus-o vineri, la dumneavoastra Ia cabinet
9i la domnul primar general, prin care am solicitat introducerea pe ordinea
de zi suplimentara a doua proiecte. Primul proiect, domnule primar, noi
insistam cu majorarea alocatiilor de hrana, iar al doilea proiect pe care 1-
am solicitat pentru astazi este un proiect de hotarare privind identificarea
prin microcip 9i sterilizarea gratuita a cainilor cu dejinatori. Acest proiect
din cuno9tin{ele noastre este depus Ia dumneavoastra Ia cabinet Tnca de
prin luna mai, in cadrul votarii proiectului de buget au fost prin9i 9i banii
pentru acest demers. va rugam sa {ineji cont 9i de acest proiect, de
proiectul numarul 2 cu sterilizarea cainilor pentru ca nu am vrea ca
Bucure9tiul, dupa ce s-a umplut de 9obolani 9i alte animale, sa mai gasim
9i cainii abandonaji pe strazi. Acesta a fost un proiect care a functionat 9i
in 2018 9i 2019 9i a avut un real success, va rog sa ne comunicati de ce
nu a+i suplimentat ordinea de zi cu aceste doua proiecte. Muljumesc.

(
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Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Domnul Petrariu, va rog.(

I

Domnul consilier Petrariu Luliu Vasile
Buna ziua tuturor. Ma bucura faptul ca domnul primar general a

Tnceput speech-ul cu cele patru proiecte de mare importan@ pentru STB
9i nu numai pentru municipalitate, numai ca sunt cateva inadvertente, pe
care domnul primar general artrebui cumva sa le explice, sau daca cumva
nu a discutat cu domnul pre9edinte al Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara pentru Transport Public Bucure9ti, este foarte Mu. Despre
ce este vorba? S-au desfiintat doua linii de autobuz, linia 300 si 601 care
influen{eaza, practice, aceste proiQcte puse Tn dezbatere astazi pentru a
fi validate de consilierii gerMMk\acesta trebuie explicat 9i vazut
care este solutia de rezolMIEaR(% proiectul numarul patru, linia
300 Tnseamna cinci aut#bu/e/Mhb\m\\ asta influenteaza valoarea
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proiectului o data, la proiectul numarul 5 linia 601 Tnseamna Ia feI cinci
autobuze care Tnseamna de asemenea o valoare mai mica a proiectului,
iar una peste alta daca cele doua linii de autobuz sunt scoase, atunci
aceste proiecte nu mai respect, practice, studiul de oportunitate care
prevede 14 trasee pentru acest proiect cu autobuze electrice, iar legat de
studiul de oportunitate a9 vrea sa atrag atenjia ca linia 336 nu se regase9te
in acest studiu de oportunitate, pentru ca in tabelul numarul 17 unde se
stabile9te bugetul pe fiecare linie, deci la pagina 68 a studiului este linia
366. Aceasta linie nu se regase9te Ia STB SA, de aceea pana se clarifica
toate aceste lucruri a9 propune sa fie scoase de pe ordinea de zi proiectele
4,5,6 §i 7. va multumesc si voi reveni cu amanunte daca va fi cazul.

r-
Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Dau cuvantul domnului Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Buna diminea+a! Ma auziji? Eu nu o sa am o interventie pe ordinea

de zi ca nu asta este scopul acestei luari de cuvant ci acela de a o felicita
pe doamna Lipa pentru rezultatele pe care echipa Romaniei le –a obtinut
la olimpiada, tot lotul 9i toti cei care ne-au facut aceasta mare bucurie, iar
inca o data ma bucur si vreau sa fie o tara alaturi de mine si in
asentimentul meu ca sa fim contemporani cu o mare campioana si mai
ales un antrenor care a urcat lotul olimpic acolo unde l-a urcat, este o mare
onoare. va multumim, va felicitam doamna Lipa, sa va dea Dumnezeu
sanatate!

(
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumim, felicitari doamnei Lipa!

sa intram pe ordinea de zi cu propunerile in ordinea Tn care s-au facut.
Pentru Tnceput va supun la vot scoaterea punctului 18, respectiv a
Proiectului de hotirare privind imputernicirea expresi a Consiliului
Local al Sectorului 5 de a hotari cu privire la Tnfiinjarea Directiei de
Administrare a Unitalilor de invalamant Sector 5, institujie publica de
interes local in subordinea Consiliului Local al Sectorului 5 . va rog
sa inijiem procedura de vot.

Domnul Marius Pavel, domnul Vigheciu, va rog sa va exercitati votul.
Cu 35 de voturi pentr#MM vi, 7 abjineri, proiectul de

hotarare a fOBt scos



Tnainte de a va supune la vot propunerile de suplimentare ale
domnului primar general, o sa iI rog sa ne comunice daca este de acord
cu scoaterea punctelor 4, 5, 6 9i 7, propunere facuta de domnul consilier
general Petrariu Vasile, scoaterea de pe ordinea de zi se face cu acordul
initiatorului. Domnule primar general va rog.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, chiar eu am propus.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Nu, domnule primar general, domnul Vasile Petrariu a propus

scoaterea a patru puncte de pe ordinea de zi, respectiv cele cu autobuzele
4, 5, 6 si 7

Domnul Primar General Nicusor DAN
Nu se pune problema, este o aberatie, adica am avut doua licitatii

e9uate la preturile acelea pentru ca n-a venit nimeni 9i acum sa scoatem
de pe ordinea de zi, sa nu punem un pret la care sa vina cineva, nu.
BineTnteles ca nu sunt de acord cu asta.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Mul+umesc frumos. in continuare va supun la vot suplimentarea

ordinii de zi la punctul 22 cu Proiect de hotarare privind stabilirea
indemnizajiei lunare, aprobarea contractului – cadru, precum 9i
desemnarea persoanei imputernicite sa semneze contractul de
mandat cu administratorul special al societijii Compania Municipala
Consolidari S.A.

Domnul Sorin Purcarea, doamna Lipa, doamna Sanda Hristudor
doamna Ciceala, doamna Enciu, doamna Lipa Ti domnul Petrariu, va rog
sa va exercitati votul.

Cu 32 pentru, 8 voturi impotriva, 9 abjineri, proiectul de hotarare
a fost introdus pe ordinea de zi.

l
\

Mai departe, propunerea primarului general de introducere la
punctul 23 Proiect de
lunare, aprobarea c
persoanei Tmputerni

hotara
JntrMIW i
Eit/gi

Id stabilirea indemnizajiei brute
dru, precum 9i desemnarea

!ze\ contractul de mandat cu



administratorul special al societi+ii Compania Municipala Dezvoltare
Durabila Bucure9ti S.A. va rog sa ini Iiaji procedura de vot.

Doamna Diana Mardarovici, domnul Purcarea, doamna Ana Maria
Gram 9i domnul Vigheciu va rog sa votaji.

Cu 31 de voturi pentru, 11voturi impotriva, 10 abjineri 9i acest
punct a fost introdus pe ordinea de zi.

La punctul 24, propunerea primarului general de introducere a
Proiectului de hotarare privind modificarea 9i completarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 67/27.03.2014
privind aprobarea participarii Municipiului Bucure9ti, Tn calitate de
membru fondator, la constituirea Asociajiei pentru Promovarea 9i
Dezvoltarea Turismului Tn Bucuresti – Bucharest Convention &
Visitors Bureau. Vi rog sa votati.

O sa ii dam cuvantul domnului Vigheciu dupa ce votam. Domnul
Rau, doamna Mardarovici, domnul Neac9u, domnul §uhan, doamna Lipa,
doamna Davidescu, domnul Podar

Cu 33 de voturi pentru, 9 voturi impotriva, 7 abjineri §i acest
proiect de hotirare a fost introdus pe ordinea de zi.

(-

va supun la vot suplimentarea ordinii de zi la punctul 25 cu
Proiect de hotirare privind imputernicirea expresi a Consiliului
Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure9ti pentru incheierea unui
Protocol de Colaborare intre Sectorul 1 al Municipiului Bucure9ti 9i
Biserica Evanghelica CA Bucure9ti, in vederea finanlarii de catre
Consiliul Local al sectorului 1 a unor cheltuieli de investitii si
realizarii Tn parteneriat a unor acjiuni, lucrari, servicii sau proiecte 9i
activitali de interes public local.

va rog sa votaji.
Cu 36 de voturi pentru, 8 voturi Tmpotriva, 8 abjineri 9i acest

punct a fost introdus pe ordinea de zi.

(\

va supun la vot Tn continuare propunerea doamnei §tefania Petre
pentru introducerea punctului la sfar9it pe ordinea de zi, respectiv 26
Tntrebari 9i interpelari.

va rog sa
Domnul C

votaji
italin Dl
Horia TX

II Andrei Badiu, domnul Andrei
;ostin Hazarian, domnul Mariuslonescu, domnu

Pavel
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Cu 43 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 6 abjineri, punctul
Tntrebari, interpelari a fost introdus la sfar9it pe ordinea de zi.

Domnul Vigheciu, va rog ave Ii vreo propunere la ordinea de zi?
Domnul Adrian Vigheciu va rog 9i doamna Lipa dupa aceea.

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Multumesc mult de tot
Vreau ca dumneavoastra, in calitatea de secretar general al

Municipiului Bucure9ti sa consemnaji faptul ca primarul general, aflandu-
se in concediu de odihna, nu poate solicita suplimentarea ordinii de zi.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
O sa se consemneze Tn procesul verbal, dar primarul general nu

este Tn concediu de odihna.

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Aji auzit?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Am auzit.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
§i care este opinia dumneavoastra?

(

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Se va consemna Tn procesul verbal. V-am comunicat ca se va

consernna Tn procesul verbal, dar eu nu am cuno9tinla ca primarul general
este Tn concediu de odihna.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Bine. Atunci va pun eu la dispozi jie cererea de odihna a dumnealui,

daca dumneavoastra nu aveti cuno9tinla de acest fapt.



Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
va rog mult de tot atunci, ca sa nu viciem, faceji o solicitare urgenta

catre Direc jia Resurse Umane sa ne clarifice cine e in eroare.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
O sa cerem clarificari
Multumesc

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Pai a9teptam atunci. E pacat ca colegii no9tri sa participe Ia o

9edin@ care ulterior sa fie anulata de catre prefect. Mai ales ca 9tili foarte
bine, simpatiile nu sunt reciproce Tntre prefectul capitalei 9i primarul
general. Nu e nicio problema. Noi nu avem o problema, domnul primar
general sa stea Tn concediu cat mai mult. Poate a9a lucrurile vor merge
mai bine Tn ora9. Dar haide li sa facem un minim efort, banuiesc ca in doua
minute puteti afla lucrul asta 9i sa ne clarificam asupra acestui aspect.
Cred ca 9i domnul Smighelschi este Tn acord cu mine.

(
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
O sa Tntrebam, dar de asemenea, cred ca domnul primar general

poate raspunde 9i dumnealui ca este online cu noi.
Da. Muljumesc frumos, domnul Vigheciu. O sa merg mai departe cu

ordinea de zi pana primim 9i raspunsul.

(\
Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Vede Ii, de asta ar fi foarte bine sa ne lisaji 9i noua accesul sa vorbim

ca a9a putem preTntampina anumite.. .

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Dar tocmai v-am dat cuvantul. Nu aveti ce sa Tmi repro9ati. V-am

ascultat, am consemant

ca era 9i mai bine.



Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Doamna Elisabeta Lipa.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
A9tept raspunsul, sa 9tili.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Am injeles.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Multumesc mult.

Doamna Consilier Lipa Elisabeta
Buna dimineata
Eu 9tiu a9a, cand primesc felicitari, trebuie sa 9i mul+umesc.

Mul{umesc domnului Badulescu, colegilor 9i celor care n-au Tndraznit sa
ma felicite 9i celor care m-au felicitat.

imi doresc ca in mandatul asta sa Tmi fac colegii sa iubeasca mai
mult sportul 9i sa fie mai mult alaturi de sportivi. Pentru acest lucru, o sa
propun, dupa ce se termini Jocurile Olimpice, ca to Ii medaliajii olimpici
romani, care au urcat pe podiumul olimpic 9i au adus glorie Romaniei, sa
fie facuti cetateni de onoare Tntr-un cadru frumos, nu cum am fost eu
cetatean de onoare declarat Tn 2000, fara sa §tiu ca sunt cetatean al
municipiului Bucure9ti decat dupa vreo 20 de ani.

va multumesc, dragi colegi 9i va doresc mult succes.

(
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Doamna Davidescu 9i o sa votam dupa aceea ordinea de zi in

integralitate. va rog, doamna Davidescu.

Doamna Consilier Davidescu Mariana Monica
Buna ziua, tuturor
Felicitari inca o data,
intrebarea mea pe ch

pe ordinea de zi 9i cele dl

doaD
a ;

+

7/

LsuF
sei

un la vot pentru intrarea
de doamna Comanici?
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Dumneaei le-a propus 9i nici macar nu a primit un raspuns din partea
domnului primar.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
in acest moment la cabinet secretar general aceste doua proiecte

nu sunt inregistrate cu actele preparatorii, raport de specialitate, referat 9i
ce mai ar trebui sa conjina, noi nu le avem. Tnteleg ca nici DATJ-ul nu le
are, deci

O.K. Mergem mai departe.
Vi supun la vot ordinea ordinea de zi in integralitatea ei.
Cu 33 de voturi pentru, 8 voturi Tmpotriva, 11 abjineri, ordinea

de zi a fost adoptata.

Tnainte de intrarea pe ordinea de zi, vad ca s-a Tnscris domnul
Vigheciu. va rog, domnul Vigheciu.

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Da. Daca-mi daji cuvantul, va rog deblocaji-mi 9i microfonul. Altfel

ma puneji Tntr-o situajie proasta fata de cei care urmaresc 9edinta.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Nu se Tnchisese procedura de vot, de aceea colegii au mai a9teptat

doua secunde. va rog.

(1
Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
V-aji edificat cu privire la cererea de concediu a primarului general?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Nu am primit niciun raspuns, dar va repet...

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Doamna, va repet, in momentul de faIa, primarul general se afla Tn

concediu de odihna pana Ia data cLe 20 &ugust 2021, pe cale de consecinta
este imoral 9i ilegal ca dumMliM&M propuneri pe ordinea de zi.
Doamna Punga, careia i s-aXWgaWu}\le vad ca nu este prezenta.
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
cat timp nu am un document in sensul celor spuse de

dumneavoastra, daca fmi permiteji, domnul Primar General dore9te sa ia
cuvantu I .

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
§i eu pot sa fmi duc ideea pana la capat 9i pe urma am sa stau sa

va ascult.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
va rog, va rog, ma scuzaji, va rog.

(
\

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Deci, rog respectos atat pe dumneavoastra cat 9i pe domnul

Smighelschi care conduce aceasta 9edinta sa se edifice, banuiesc ca e
vorba doar de un telefon, daca Primarul General se afla Tn concediu de
odihna. Este dreptul dumnealui legal 9i constitutional, dar vrem sa 9tim 9i
noi acest lucru. Atat. Ce este a9a mare tragedie ca Primarul 9i-a luat
concediu? Doamne iarta-ma.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Domnule consilier general, sunt aici cu dumneavoastra, nu trebuie

sa faceti nicio adresa nicaieri, nu sunt in concediu si daca suntem
profesioni9ti haideji sa vorbim pe acte 9i nu pe 9tiri de la unii sau aIjii.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Dau cuvantul domnului consilier general Badulescu.

(1

Domnul Consilier General Badulescu Aurelian
Da, nu era, voiam sa, nu ma intereseaza pe mine daca nea Danut e

Tn concediu sau nu, pe mine altceva ma intereseaza, aji spus pujin mai
devreme ca cele doua proiecte, de care a vorbit doamna consilier general
Anca Comanici nu sunt la dumneavoastra, sunt la dumneavoastra ca au
parcurs tot procesul. Nu vreti sa puneti pe ordinea de zi, ca nu, a9a 9i
pentru asta o sa va fac o plangere penala.

Doamna Secretar Ge
Chiar va invit, domnu



Domnul Consilier General Badulescu Aurelian
va rog sa a9teptati, alo, alo, u§or, in Codul Administrativ scrie ca

dumneavoastra trebuie sa faceji toate aceste diligente, 9i aparatul, ca sa
nu va mai jucati dumneavoastra cu proiectele 9i cu nevoile bucure9tenilor
sa Ie puneji cand vreji dumneavoastra, Tmi da Codul Administrativ voie,
faceji-va datoria pentru care lua{i salariul, nu dumneavoastra, in general
a§a, dumneavoastra munciti mult.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc, multumesc
va repet, nu sunt Tnregistrate Ia Cabinet, o sa o rog 9i pe doamna

Brod sa va confirme daca exista aceste proiecte Tn cadrul DATJ-ului.
Raspundeji !

(

i

Doamna Director Executiv Mariana Brod. Directia Asistenta Tehnica
si Juridic®

Buna ziua, nu sunt Tnregistrate aceste proiecte Tn cadrul Directiei
Asistenta Tehnica si Juridica.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc, doamna director.

Punctul 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare privind
alegerea pre9edintelui de 9edin A a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti pentru 9edinja ordinara din data de
02.08.2021 .

va rog sa faceti propuneri. O secunda. va rog sa faceji propuneri
pentru alegerea pre9edintelui pentru 9edinja de astazi. Domnul Rigu.

•

(

Domnul Consilier General Riglu Andrei Daniel
Buna ziua, din partea grupului USR PLUS iI propun pe domnul

consilier Cosmin Smighelschi ca pre9edinte de 9edin P. Mul+umesc.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Mul{umesc, vad ca nu mai sunt alte propuneri, alte luari de cuvant,

pe cale de consecin@ vi supun la vot propunerea domnului consilier
Rigu.

Doamna Luminita §erban, doamna Davidescu, domnul Maxim
Marius catalin, domnul Adrian Vigheciu, domnul Pu9ca9 lonel, domnul
Marius Pavel 9i domnul Melciu Florin, va rog sa va exercitati votul. Domnul
George Nicolaie, domnul Melciu Flo E

ft



Cu 35 de voturi pentru, 3 Tmpotriva, 13 abjineri, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Dau cuvantul Tn continuare domnului Cosmin Smighelschi,
pre9edinte de 9edin+a. Mul+umesc.

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumesc 9i eu doamna secretar general, buna dimineaja domnule

primar, doamnelor 9i domnilor consilieri generali 9i tuturor celor care ne
privesc, sa nu uitam ca bucure9tenii ne pot privi 9i o 9i fac live pe site-ul
primariei, facebook-ul 9i site-ul primariei, va reamintesc dragi colegi ca
avem o 9edinla de consiliu general 9i indiferent de declaratiile politice
trebuie sa ne pastram atat pe chat cat 9i Tn cadrul discursurilor, bunul sim!
9i demnitatea 9i imaginea pe care trebuie sa o aiba consiliul general. va
spun acest lucru deoarece avem multe puncte pe ordinea de zi, toata
lumea va primi cuvantul, dar doar dupa Tnscrierea pe chat pentru acel
punct. Vreau cuvantul la punctul 3, 4, 5 9i a9a mai departe, nimeni nu va
fi lasat fara cuvant Tn aceasta sedinta de consiliu. Mai avem de asemenea
caliva invitaji la anumite puncte de pe ordinea de zi, 9i ma ajuta tehnicul
in acest sens pentru a fi introdu9i tot pe zoom deoarece avem o 9edinta
online, a9a ca va rog sa fim eficienji 9i sa trecem cat mai repede prin
aceste puncte, cu toate dezbaterile necesare.

(

\

va propun astfel, sa discutam despre punctul 2 - Proiect de
hotirare privind aprobarea actului adijional nr. 5 la contractul de
asociere nr. 1941/C/25.09.1995 incheiat cu McDonalds Romania
(actual Premier Restaurants Romania S.R.L.).

q Daca sunt Tnscrieri la cuvant
Multumesc
Supunem direct la vot.
Dati-i cuvantul domnului Moraru.

Domnul Consilier General Moraru Adrian Flavius
Da, buna ziua, voiam doar sa fac aceasta precizare ca atunci cand

s-a adus acest proiect prima oara sa-I prelungim a9a cum este, atat eu cat
9i colegul meu Deaconescu ne-am opus prelungirii contractului Tn forma
aceea si iata ca astazi obtinem#naoare de euro in plus pentru acest
contract 9i ca ne apropiem CIMv%{An pret al pietei mult mai corect
9i Ca primaria face CU adev#aMMiINanA Muljumesc. Deci se poate.
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Domnul Presedinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim, domnule consilier Moraru.
Vot va rog pentru punctul 2 de pe ordinea de zi.
Domnul Pu9ca9 lonel, Valeriu §uhan, George Nicolaie, domnul

Lazar Neacsu. Putem Tnchide
Cu 31 voturi pentru, 6 impotriva, 14 abjineri, proiectul a fost

adoptat.

Proiectul numarul 3 de hotirare privind aprobarea proiectului
“Caravana mobila de vaccinare“

Daca exista luari de cuvant, daca nu mergem la vot direct.
Vot, va rog.
Domnul lordanescu, daca sunteti. Tnchidem votul
Cu 51 voturi pentru, 0 Tm potriva, 0 abjineri, proiectul de hotirare

a fost adoptat.

Pentru proiectele 4, 5 9i 6, urmeaza 9i va propun sa luam cuvantul o
singura data, in ordinea Tnscrierilor, o sa-I avem pe domnul Petrariu,
domnul Melciu 9i Tl avem pe domnul director Teodorescu din primarie 9i
domnul director ADI. Propun sa lasam mai Tntai invitatii.

Ramane domnul Petrariu. in ordinea Tn care s-au Tnscris la cuvant
Domnul consilier Melciu atunci este primul.

Domnul Melciu va ascultam
Domnul Petrariu atunci luati cuvantul.

(

Domnul Consilier General Petrariu Vasile Luliu
Exact ce spunea colegul, in momentul Tn care luam cuvantul ar trebui

sa dezactivati, sa activati si microfonul
O sa reiau ceea ce am spus la Tnceput, acum injeleg de ce domnul

primar general nu a fost atent la ceea ce am spus eu, pentru ca este Tn
concediu de odihna si am vazut si documentul

Pentru proiectul cu numarul 4, rugamintea ar fi, ca domnul primar sa
explice care este 9i pre9edintele Asocia+iei de Dezvoltare Intercomunitara
Bucure9ti-llfov, pentru proiectele 4 9i 5, daca linia 300 s-a desfiintat 9i pe
linia 300 erau 5 autobuze, valoarea proiectelor ramane aceia9i pentru ca
in proiectul numarul 4 figureaza 25 de autobuze electrice, ar Tnsemna 3
linii, 300, 330 9i 335. Daca o linie s-a desfiinjat 9i studiul de oportunitate
pe linia 300 figurau ca fiind 5 a9@&valoarea proiectelor ramane
acelasi 90 de milioane sau se #new dM. Pentru proiectul numarul
5, acelasi lucru /
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Daca linia 601, care este desfiintata sau a carui indicativ a fost
modificat, dar nu mai corespunde cu studiul de oportunitate 9i pe aceasta
linie 601 figurau 5 autobuze valoarea proiectelor ramane aceia9i care este
trecuta acum pe ordinea de zi? Pentru ca eu am spus a9a ca daca cele 4
proiecte Tnsemna desfiintarea a 2 trasee, 2 linii Tnseamna ca studiul de
oportunitate nu mai corespunde 9i atunci Tn Ioc de 14 trasee cat se
prevede Tn studiul de oportunitate vor fi 12, asta Tnseamna ca trebuie
modificat studiul de oportunitate. Mai mult, am sesizat faptul ca in tabelul
nr.17 din studiul de oportunitate unde sunt stabilite liniile 9i bugetele
alocate figureaza o linie care nu exista Ia STB SA linia 366 in Ioc de linia
336. Adica, de aceea eu am sesizat toate aceste lucruri pentru ca domnul
primar general daca era atent poate ca sesiza 9i dumnealui faptul ca cei
care au decis desfiintarea celor 2 linii, 300 si 601, sunt tocmai cei care
conduc Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti llfov unde
dumnealui este pre9edinte 9i poate atunci cand prezinta consilierilor
generali pentru vot toate aceste lucruri sa fie Tn regula. Eu nu am spus ca
ne opunem sau ma opun acestor proiecte, am spus ca aceste proiecte
trebuie sa fie corelate 9i sa fie Tn concordanla cu realitate pentru ca noi
votam astazi ni9te lucruri care Tn perioada urmatoare pot fi verificate de
alte organisme 9i atunci dam cu subsemnatul. Despre asta este vorba si
nimic altceva. va multumesc mult!

(

Domnul Pre9edinte de sedin+a Smighelschi Cosmin Victor
Multumesc, domnul Petrariu. Domnul Melciu a reusit sa se

conecteze, va rog sa ii decuplati microfonul. Da, domnul consilier, va
ascultam.

Domnul Consilier Melciu Florin
Buna dimineaja dumneavoastra, felicitari pentru functie. qi grupul

PNL felicita performanjele sportivilor romani 9i implicit al doamnei Lipa.
Referitor la punctul 4, 5 9i 6, a fost o discu jie 9i Tn Comisia de transport.
Este evident ca noi, to+i consilierii, am votat pentru oricum, dar toti
consilierii voteaza pentru acceEarea fondurilor europene. Sunt convins ca
§i cu o mai buna detaliere/©Mr®&qeodorescu si a domnului director
de la STB §i a domnutuiAW]16&et>Mdem exact ca noi acum votam
oportunitatea, dar sa v#def @%}\rK\larificam acele lucruri care nu

17



sunt tocmai ok in propunerea de proiect. Adica acele linii trebuie ori
comasate, ori redenumite 9i sa vedem exact forma tehnica propusa catre
noi. Astazi banuiesc ca votam oportunitatea, dar cu rugamintea sa se
consemneze Tn procesul verbal faptul ca acea modificare trebuie facuta.
Multumesc frumos!

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc 9i eu! Acum voi da cuvantul domnului consilier George

Nicolaie, dupa care o sa dam cuvantul domnului Teodorescu, Tmpreuna
cu invitatii. va ascultam domnul George Nicolaie!

Domnul Consilier George Nicolaie
Buna ziua, ce vreau sa va spun legat de aceste achizijii... este foarte

important sa injelegem ca orice problema de tehnica privind achizitia Tn
sine se poate adapta. Important este ca noi sa nu pierdem acest ”hai sa
zic tren” cu ghilimele de rigoare 9i sa accesam aceste fonduri astfel Tncat
sa avem o baza materiali, moderna Ia STB. Celelalte probleme de ordin
tehnic cred ca sunt de competen ja celor din Primaria Municipiului
Bucure9ti, in speta doamnei director privind achizijia pe fonduri europene.
Deci rugamintea mea catre toli consilierii generali este sa votam aceste
proiecte, cu modificarile evident necesare pentru ca ele sa nu He... pentru
ca achizitia Tn sine sa nu fie viciata de, eu stiu, elemente materiale. va
multumesc tare mult!

(
\

Domnul Presedinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim 9i noi! Domnul Teodorescu aveti legatura, sa spun a9a.

va rog sa prezentaji 9i invita+ii ca sa fie la curent despre vorbitor toti
consilierii generali 9i cei care ne privesc.

(

\

Domnul Director Executiv Teodorescu Mihai
Buna ziua, ma auziti?

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Un pic mai aproape de microfon, va rugam!

Mihai
, domnului primar

andru - Directorul General de
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la Directia de Fonduri Structurale. Vizavi de explica+iile pe care trebuie sa
le dam pentru aceste proiecte, putem spune ca liniile 300 cu 381 au fost
comasate Tntr-o singura linie. Traseul nu a fost modificat, cu excepjia fostei
bucle de Tntoarcere a liniei 300 din centru, din strada George Enescu,
Calea Victoriei, strada C. A. Rosetti. Parcul de vehicule s-a pastrat conform
ce ne-au transmis colegii de la TPBI, frecventa s-a Tmbunatatit 9i aria care
deserve9te s-a marit prin crearea unor noi legaturi cu b-duI Ion Mihalache,
Universitate, Unirii, Berceni. Practic, noi trebuie sa privim zona deservita
pentru a ajuta la mic9orarea emisiilor 9i gradului de C02, practic dupa ce
vom vota se va notifica comisia si orice modificare va fi necesara ulterior
va fi justificata de catre TPBI printr-un studiu 9i o analiza, un calcul precis
pentru zona deservita de reducere a C02 9i pentru a ajuta la terminarea
achizi+iei. Achizi+ia, ca procedura, nu va fi sub nicio forma viciata de
aceasta problema. lar pentru linia 601, tot din cerere, ceea ce ne-au
transmis colegii de la TPBI, practic s-a schimbat indicativul din 600 a
devenit 200, iar parcul de vehicule 9i orarul de circula jie nu s-au modificat.
gi pentru ultima problema, din anexa, este o eroare materiala, Tntr-adevar
la linia 366 trebuie sa fie linia 336. va multumesc! Daca mai sunt Tntrebari,
sunt alaturi de colega mea pentru orice clarificare, va muljumesc!

q

Domnul Presedinte de sedinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim si noi! Domnul Petrariu aveti cuvantul.

Domnul Consilier Petrariu Vasile-Luliu
Da, muljumesc! Deci ceea ce am spus eu 9i repet inca o data, deci

pentru primul proiect nu e Ioc de 25 de autobuze, vom avea 20. Deci nu
reiese din proiect ca vor fi 20, da? Pentru proiectul numarul 5 in Ioc de 33,
a9a cum a spus domnul director Teodorescu, ar trebui sa fie 38, avem tot
33 minus 5 – 601, iar indicativul liniei 601 care este 201, Tnseamna 4
autobuze 9i nu 5, cate erau pe 601. Oricum ar fi, cele doua proiecte nu
sunt corelate 9i nu reprezinta realitatea din teren. Daca acest lucru poate
fi corectat acum, este Tn regula, daca nu, parerea mea, ca nu pot fi votate
pentru ca nu corespunde cu studiul de oportunitate. Ce vom face in viitor,
vom vedea. Dar astazi cand vorbim, aceste proiecte nu sunt corelate cu
studiul de oportunitate. Din punctul meu de vedere sunt ni9te lucruri care
sunt false, nu corespund realita{ii.

(

Domnul Presedinte
Domnul primar
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, domnule consilier general Petrariu, acum 3 minute ne-aji spus

ca liniile s-au desfiintat. intre timp, am aflat ca nu s-au desfiintat. Deci, inca
o data, liniile 300 si 381 s-au comasat. Aveam o linie care venea din sud
pana Tn centru 9i avem o linie care mergea din centru pana pe bulevardul
Ion Mihalache. Ele s-au comasat. Da? Linia 601 a fost redenumita 201, n-
a disparut. Da, pentru ca cei de la TPBI au spus Tn mod corect ca liniile
care Tncep cu 6 sunt linii provizorii 9i linia 601 nu e de mult provizorie. Deci
e exact acela9i volum de trafic. Aceea9i necesitate de vehicule este 9i pe
linia 300 comasata cu 381, 9i pe linia 601 redenumita 201. Asta e tot!

Domnul Pre9edinte de sedin@ Smighelschi Cosmin Victor
Muljumim, domnule primar, domnule Petrariu!

(

\

Domnul Consilier Petrariu Vasile-Luliu
lara9i, Tnca o data revin 9i daca lucrurile sunt pricepute atat de greu,

’Fmi pare foarte au. Deci, din documente nu reiese ca vreo linie a fost
comasata sau ca au fost mutate dintr-un proiect Tn altul. Daca domnul
primar general, care este 9i pre9edintele Asociatiei de Dezvoltare, nu are
cuno9tinla de acest lucru fmi pare foarte Mu, dar eu spun ni9te prin lucruri
care pot fi dovedite prin documente. Documentele sunt afi9ate pe site-ul
primariei 9i sunt inijiate de primarul general. Macar atat lucru ar fi putut sa
faca, sa citeasca ceea ce a propus. Mul+umesc! Nici nu mai termin ca nu
este cazul, ca vad ca orice a9 spune e greu de priceput.

(

I

Domnul Pre9edinte de sedinta Smighelschi Cosmin Victor
Bine, multumim! Pentru ca nu mai avem alt... A, domnul Rares

Hopinca mai este. va ascultam domnul consilier!

Domnul Consilier Rares Hopinca
Buna ziua, stimaji colegi! O scurta precizare Tn completarea celor

anterioare, ca sa fie speja in+eleasa mai bine. Consiliul general nu are
niciun risc, nici noi 9i nici primarul general. in schimb, vor avea un risc cei
de la TPBI 9i cei de la STB SA pentru ca documentele achizitiei vor
prezenta inadvertenje, iar cand vor fi cerute rambursarile de catre
autoritatile de management responsabile, documentele nu vor fi in linie cu
votul nostru din Consiliul gerMbnentru ca nu vor putea fi scoase la
licitatie. SI scriptic s-

vor suferiau comasat, nu s-au
beneficiarii directi, bru ca, din
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comoditate sau dintr-un interes politic imediat, nu se dore9te corelarea
unor documente, ca e strict despre corelarea unor documente. va rog sa
se consemneze, va dau Tn scris ca vor exista corecjii pe aceste proiecte
pe fonduri europene din cauza unor necorelatii. Haide li sa le reglam
Tnainte de a da un vot, nu riscam noi, risca cei care organizeaza licitajiile.
Multumesc!

Domnul Pre9edinte de 9edin R Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim 9i noi! Mergem mai departe la vot. va supun la vot

proiectul numarul 4 - Proiect de hotarare privind modificarea hotararii
Consiliului General al Municipiul Bucure9ti nr. 846/12.12.2018 privind
aprobarea proiectului - achizijionare autobuze electrice necesare
Tmbunatalirii transportului public de cilatori pe traseele 300, 330 9i
335 9i a cheltuielilor legate de proiect. vot, va rog!

Cu 31 de voturi pentru, 3 voturi Tmpotriva, 18 abjineri, proiectul
de hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 5- Proiect de hotarare
privind modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 847/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“Achizitionare autobuze electrice necesare Tm bunatitiri i
transportului public de calatori pe traseele 173, 311, 336, 381 9i 601 “
9i a cheltuielilor legate de proiect. vot, va rog.

Domnul Pavel, domnul Neacsu?
'Fnchidem
Cu 32 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 18 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat.
q

Mergem mai departe la punctul numarul 6 -Proiect de hotarare
privind modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 848/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“Achizitionare autobuze electrice necesare Tm bunatati ri i
transportului public de calatori pe traseele 137 9i 138“ 9i a
cheltuielilor legate de proiect.

Vot, va rog.
Domnul Moraru?
Tnchidem
Cu 31 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 18 abjineri, proiectul

de hotarare a fost



Mergem mai departe la ultimul proiect din acest set, punctul numarul
7 -Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 849/12.12.2018 privind
aprobarea proiectului “Achizijionare autobuze electrice necesare
Tmbunatalirii transportului public de calitori pe traseele 312, 313, 368
9i 385“ 91 a cheltuielilor legate de proiect.

Vot, va rog.
Daca sunt consilieri care nu gasesc poll-ul, respectiv modul cum se

voteaza, va reamintesc ca exista un buton cu trei puncte, apasati acolo 9i
ave Ii sondaj sau poll, daca e in limba engleza 9i apare acolo optiunea de
vot

Domnule consilier Doicin, sa dati si confirmare. Multumesc!
inchidem
Cu 32 de voturi pentru, 2 voturi impotriva, 18 abjineri, proiectul

de hotirare a fost adoptat.

Mergem mai departe la proiectul numarul 8 de pe ordinea de zi,
Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico –
economici faza DALI in vederea obtinerii Autorizatiei de Securitate la
Incendiu pentru Spitalul Clinic Coljea, Bd. I. C. Bratianu nr. 1, Sector
3, Bucure§ti.

Daca sunt luari de cuvant? Nu sunt
Trecem la vot
Domnul Puscas si doamna consilier Hristudor?
Tnchidem
Cu 52 de voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abjineri, proiectul de

hotarare a fost adoptat.

(

Mergem mai departe la punctul numarul 9 de pe ordinea de zi,
Proiect de hotirare privind aprobarea Listei spajiilor medicale
disponibile Tn incinta imobilelor Tn care i9i desfa§oara activitatea
medicala unitatile sanitare aflate in administrarea Administratiei
Spitalelor 9i Sewiciilor Medicale Bucure9ti, ce urmeazi a fi inchiriate
prin licita jie publica

Avem luari de cuvant?
in regula, trecem la vot
votam punctul 9, va rog.
Domnul Purcarea daca sunteti conectat, daca aveti dificultati tehnice

sa ne spuneti. Multumesc, ati votat. Qi domnul Hazarian, sa finalizati
procedura. Domnule Hazarian, daca va lipse9te butonul, va duceti la trei
puncte poll 9i daji sub

Tnchidem
A reu§it. Perfect,



Cu 52 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotrivi, 0 abjineri, proiectul de
hotarare a fost adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 10, unde avem luare de
cuvant. va rog sa ii dati cuvantul doamnei consilier general Manuela
Muresan.

Doamna Consilier Muresan Manuela
Buna ziua! Muljumesc pentru ca mi-aji acordat cuvantul. Buna ziua,

domnule primar general, buna ziua, dragi colegi! $i salut 9i aparatul care
ne ajuta astazi.

A9 vrea sa menjionez doua lucruri legate de acest proiect. Este un
proiect deosebit de bun, dar care are roI in principal de a stimula inijiativa
ceta+eneasca 9i de a implica 9i mai mu it asociajiile 9i ONG-urile. Dar toate
aceste proiecte care se vor desfa9ura, care vor fi ca9tigatoare 9i care,
dupa cum s-a spus, au valori destul de mici, nu pot rezolva problemele
majore legate de protec jia animalelor din Bucure9ti. Ramane obliga jia
administrajiei locale sa se ocupe de situa+ia cainilor, in mod special, pentru
ca aici chiar dispunem de o dotare cat de cat acceptabila, nu a9 spune
mai mult de atat, in sensul ca avem ni9te adaposturi. Dar nu putem arunca
in spinarea lor raspunderi cum ar fi sterilizarea sau adopjiile la nivel de
Capitala. Asta pe de o parte. A9 saluta ca o trecere 9i toate initiativele pe
care Ie face ASPA Tn aceasta vara. Sunt realmente impresionata. Au
parteneriat cu ARCEN, cu Proedus pentru voluntari 9i cu Circul
Metropolitan in fiecare week-end. Sunt catei propu9i spre adoptie acolo,
dar, daca ati urmarit, adoptiile sunt in jur de 10-15, maxim 20 pe week-
end. Deci nici asemenea initiative nu rezolva situatia cainilor din Bucuresti
§tim cu totii ca in momentul de faIa nu avem o problema cu cainii
comunitari 9i asta de mult timp 9i este un lucru de care putem fi mandri,
pentru ca dovedim ca suntem ni9te cetateni civilizaji, ni9te bucure9teni
care avem grija 9i de animale, 9i de copiii no9tri 9i de integritatea noastra.
Dar s-a ajuns Tn acest punct pentru ca din 2017 9i pana astazi, atat la nivel
de Sectorul 1, cat 9i de Capitala, s-au desfa9urat programe susjinute de
sterilizare pentru caini 9i pentru pisici. Nu am sa spun acum de ce 9i pentru
pisici, pentru ca ar fi discutia prea lunga, dar va asigur ca, daca nu sunt
acum caini pe strada, principalul motiv este ca s-au derulat asemenea
proiecte an de an. Pentru acest an au fost bugeta{i 9apte sute de mii de
lei pentru sterilizari, microcipari, Tnregistrari Tn RECS 9i sterilizarile cainilor
cu stapan, caini de rasa comuna, 9i pentru pisici, chiar 9i fara stapan.
Suma ar fi fost insuficienta la momentul respectiv, in opinia mea, dar cum
au trecut patru luni, timp Tn#mla nu a fost deloc accesata, pentru
urmatoarele patru, cate ng#41 P©rgfr}r & o consider suficienta. Problema
intervine acolo unde tips@/6i2RJbaA Deci ca aceste sterilizari sa se

(
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faca prin colaborari cu cabinetele medicale, care sunt singurele Tn masura
sa rezolve problema, in special cele aflate la periferie. Puii de caini nu vin
din blocuri, ci vin din zonele de case unde cetatenii au mai multi caini si
care ies in strada 9i se Tntalnesc 9i astfel rezulta foarte multi pui. Deci Tn
primul rand aceste sterilizari se pot face numai prin cabinete veterinare,
nu ar putea nicio asociatie 9i nici doua 9i nici trei 9i nici 9apte sa rezolve
aceasta problema an de an, oricand ne-am dori. Ca 9i microciparea 9i
Tnscrierea Tn RECS, asociatiile rezolva Tn general punctual asemenea
probleme 9i nu in Bucure9ti, pentru ca in llfov sunt situatii mult mai grave.
Deci ar trebui ca, de urgen R, acel proiect care exista, eu pot sa spun ca i-
am repro9at domnului director ASPA, ca nu a elaborat un asemenea
proiect din primavara 9i pana acum. Dumnealui ne-a dovedit chiar ca a
depus foarte repede proiectul. Am citit proiectul, este foarte bun. Desigur
ca este obligatia noastra sa urmarim ca acest proiect sa se deruleze, Hind
vorba de bani publici, transparent 9i cu drepturi de a accesa, de a se
Tnscrie Tn acest proiect, catre toate cabinetele veterinare. Deci sa nu existe
vreo suspiciune de favoritism. Dar asta nu are legatura cu proiectul,
proiectul este foarte bun. §i atunci, rugamintea mea ar fi, am vazut ca 9i
doamna consilier general Comanici a facut o asemenea cerere vineri, de
vineri pana azi cred ca era imposibil sa capete 9i raportul de specialitate
9i avizele a trei comisii, dar pana Ia prima 9edinta, ori acest proiect sa fie
pus pe ordinea de zi a9a cum este, pentru ca este un proiect bun 9i nu 9tiu
de ce ar trebui modificat, sau, mai am o propunere, daca dumneavoastra,
aparatul, intenjionaji sa modificati proiectul, eu voi depune azi un alt
protect, asemanator cu cel pe care I-am depus Tmpreuna cu llinca Macarie,
care era consilier local, pe vremea aceea, la Sectorul 1, 9i care este Ia feI
de bun, pentru ca a funcjionat timp de patru ani la Sectorul 1, dar care
este pujin mai general, pentru ca eu nu am informajiile pe care Ie are
domnul director de la ASPA. Deci a9 vrea sa 9titi ca acest proiect nu se
adreseaza Tn mod special, cel de care vorbim acum, asociatiilor care fac
sterilizari, pentru ca nu pot acoperi necesitatea de sterilizare a
Bucure9tiului. Proiectul, cei 9apte sute de mii sunt pentru zece mii de caini
9i pisici. Nicio asociatie din Bucure9ti 9i cred ca nici toate adunate nu pot
sa sterilizeze zece mii de caini 9i de pisici. §i a9tept cu mare interes sa
vad derularea acestui proiect, cel de care vorbim acum, transparent 9i cu
proiecte cat mai interesante. Mul+umesc foarte mult! Eu voi depune 9i
proiectul meu. Muljumesc mult!

(
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Domnul Pre9edinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim. doamna consilier!
Dau cuvantul doamnei cMl Ciceala pentru a sustine

amendamentul depus ieri. va 'F
./
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Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
Buna ziua, tuturor!
Da, I-ati primit, cred, 9i pe e-mail, proiectul de amendament.
Imediat vi-I citesc:

„Anexa 1 a proiectului de hotarare se modifica dupa cum urmeaza:
1. Articolul 28 se modifica si va avea urmatorul continut
Documentatia solicitan+ilor persoane fizice va contine urmatoarele

a) cartea de identitate a solicitantului, in copie, semnata, conform cu
acte

originalul;
b) formularul de solicitare a finan{arii, Tn original - Anexa 1 la

Regulament;
c) declarajia solicitantului, in original - Anexa 2 la Regulament;
d) declara+ia de impaQialitate a beneficiarului, in original - Anexa 3

la Regulament;
e) documente edificatoare Tn sensul prevederilor art. 21 alin. (2) din

Legea nr. 350/2005, respectiv de Tnregistrare/atestare ori apartenenta din
punct de vedere profesional, in conformitate cu prevederile legale din
Romania, in copie, semnate, conform cu originalul; (exemple: diplome de
studii din care sa reiasa pregatirea profesionala Tn specialitatea
proiectului, certificate, etc.);

f) CV-urile membrilor echipei de proiect, in format Europass,
semnate Tn original - Anexa 4 la Regulament;

g) bugetul de venituri 9i cheltuieli al proiectului, buget narativ - buget
prin care vor fi fundamentate toate categoriile de cheltuieli prevazute Tn
conformitate cu liniile bugetare – in original - Anexa 5 la Regulament;

h) declarajia privind capacitatea profesionala, in original - Anexa 14
la Regulament;

i)dovada ca solicitantul poate sa participe cu o contributie financiara
de minim 10% din valoarea totala a finantarii - pentru surse proprii: extras
de cont bancar, dar nu mai vechi de 30 de zile de la data depunerii
solicitarii; pentru surse atrase: acte de donatie sau alte liberalitati Tncheiate
conform normelor legale, cuprinzand sume certe;

j) actele doveditoare ale locatiei unde se va desfa9ura proiectul, in
copie, semnate, conform cu originalul;

k) certificat fiscal valabil emis de Serviciul Impozite 9i Taxe din care
sa rezulte ca solicitantul nu are datorii catre bugetul local, in original;

1) certificat de atestare fiscala valabil emis de catre Agentia Nationala
de Administrare Fiscala %@<rezulte ca solicitantul nu are obligatii
de plata restante Ia bug#@ 3&s+4sbll\bugetul asigurarilor sociale de stat,
in original;

(
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m) documente privind colaborarea sau parteneriatul cu alte autoritali
publice sau cu organizatii guvernamentale 9i neguvernamentale, in copie,
semnate 9i 9tampilate conform cu originalul, daca este cazul;

n) alte documente considerate relevante de catre aplicant.

2. La anexa 5 a Regulamentului – Bugetul de venituri 9i cheltuieli 9i
buget narativ se modifica 9i va avea urmatorul con+inut:

Sectiunea Organizajia/Persoana fizica autorizata se modifica 9i va
avea urmatorul continut

Organizajia/Persoana fizica
Punct II, pct. 3 din tabel 1 se modifica 9i va avea urmatorul con+inut:

Cheltuieli cu salariile pentru personalul care face parte din echipa de
proiect - maxim 30% din valoarea finanlarii (exclusiv pentru asocia+ii 9i
fundatii).

La Detalierea cheltuielilor cu evidentierea surselor de finantare pe
fiecare categorie de cheltuiala, se modifica din tabelul 2 punct 3 - Cheltuieli
cu salariile pentru personalul care face parte din echipa de proiect - max.
30'7, din valoarea finanlarii (exclusiv pentru asociatii 9i funda Iii).

(

3. La anexa 6 la Regulament - CATEGORII DE CHELTUIELI
ELIGIBILE §l NEELIGIBILE, sectiunea cheltuieli cu personalul se modifica
9i va avea urmatorul continut: Cheltuieli cu personalul - maxim 30% din
valoarea totala a finanlarii – se refera la acele costuri pe care beneficiarul
le are cu salariile personalului care face parte din echipa de proiect - fara
a depa9i nivelurile de salarizare practicate Tn mod normal de solicitant (ex:
manager proiect, responsabil financiar, etc., exclusiv pentru asociajii 9i
fundatii );

4. La anexa 8 la Regulament - FORMULAR PENTRU RAPORTARI
INTERMEDIARE $1 FINALE, punctul 3 din tabel se modifica 9i va avea
urmatorul continut

Cheltuieli cu salariile pentru personalul care face parte din echipa
de proiect - max. 30% din valoarea totala a finanlarii (exclusiv pentru
asociatii si fundatii)

5. La anexa 11 la Regulament - DOCUMENTE JUSTIFICATIVE
PENTRU DECONTAREA CHELTUIELILOR EFECTUATE punctul 16
(tabel) se modifica 9i va avea urmatorul continut:

Cheltuielile cu salariile pentru personalul care face parte din echipa
de proiect max. 30% din valoarea totala a finanlarii nerambursabile –
inclusiv impozitele 9i taxele aferente salariilor, contribujii, aferente
perioadei de realizare a proie@ara a depa9i nivelurile de salarizare
practicate Tn mod norm44© MIb-M (exclusiv pentru asociatii 9i
fu ndajii ).

Acesta este a

(
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Vi-I explic pu jin, pe scurt. Noi I-am discutat Tn comisia de ecologie
vineri, in sensul Tn care am constatat ca la acest articol 28 din Regulament
sunt prevazute o serie de formulare 9i criterii, deci articolul 11, care are
legatura cu persoanele solicitante fizice, iar acolo era o serie de
documente care implicau faptul ca solicitantii pot fi persoane fizice
autorizate. Or, am constatat ca Legea nr. 350 nu ii face eligibili, de fapt,
pe ace9tia, a9a Tncat a trebuit modificat Regulamentul 9i anexele
subsecvente lui, astfel Tncat sa fie excluse, practic, persoanele fizice
autorizate. Asta privind amendamentul citit.

Legat de proiect ca atare, vreau sa felicit inca o data Directia Relatia
cu ONG-uri, dar 9i pe consilierul primarului 9i consilierii membri ai comisiei
de ecologie, pentru faptul ca putem sa avem acest proiect pe ordinea de
zi. inca o data, cred ca anul viitor va trebui sa facem un efort cu totii, dar
in special Direc+ia de ONG-uri, pentru a pune acest program de finantare,
pentru mai multe tipuri de proiecte 9i domenii, pe ordinea de zi a unei
9edin+e care sa aibi Ioc in ianuarie, de exemplu, astfel Tncat timpul de
implementare a unor astfel de proiecte sa He mult mai lung, fiindca 9i
rezultatele ob+inute vor fi mult mai bune, cu siguran A. Pentru anul acesta,
la regulamentul efectiv, a fost vorba de o consultare publica Tn luna iunie,
9i s-a !inut cont, din ce am putut constata, de o serie de solicitari 9i sugestii
care au venit din partea eventualilor solicitanji, oricum a persoanelor
interesate. De altele, nu. Doua dintre ele, pe care cred ca trebuie sa le
avem Tn vedere anul viitor, sunt cele legate de posibilitatea depunerii
exclusiv online a documentatiei de proiect 9i a raportarilor subsecvente.
lar cealalta parte este legata de toata birocratia, adica ce trebuie sa
conjina dosarul efectiv. A9 mai adauga faptul ca, din punctul meu de
vedere, ar trebui sa permitem, cum se face 9i Tn alte ora§e din Romania,
de exemplu la Cluj, ca acea cofinantare de 10% sa poata fi facuta 9i Tn
natura

Cam atat am avut de comentat pe marginea acestui proiect. Sper
din tot sufletul ca in urmatoarea perioada, cele 30 de zile de publicare a
anuntului 9i de primire a dosarelor de candidaturi, sa primim proiecte
foarte bune pentru Bucure9ti, fiindca scopul acesta este, sa livram cat mai
multe lucruri pe cele doua domenii, in timpul scurt ramas pentru acest
proiect, din anul acesta. Multumesc!

(
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Domnul Presedinte de sedinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim si noi, doamna consilier!
Doamnelor 9i domnilor, va cer un pic aten+ia pentru vot.

Supunem la vot al
general Ana Ciceala.

Qropus
/

>
+

de doamna consilier
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va rog. Domnul Pu9ca9, domnul Hazarian, domnul Badiu, domnul
Hazarian, domnul George Nicolaie. Domnul George Nicolaie daca v-aji
reconectat ....cele trei puncte daca cumva nu mai gasili poll-ul. Tnchidem
vot ul

Cu 25 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 23 de abtineri
amendamentul nu a fost adoptat.

Mergem mai departe pentru votul proiectului numarul 10 - Proiect
de hotarare privind aprobarea Regulamentului privind regimul
finanlarilor nerambursabile de la bugetul local al Municipiului
Bucure9ti, pentru activita fi nonprofit de interes local, conform
prevederilor Legii nr. 350/2005, pentru domeniul: Protecjia Mediului
Tnconjurator 9i Animalelor. vot, va rog.

Domnul Rigu, domnul Stofor, doamna Davidescu.
Cu 31 de voturi pentru, 3 voturi impotrivi, 18 abjineri, proiectul

a fost votat.

(

I

Punctul cu numarul 11 - Proiect de hotirare privind bugetarea
participativa la nivelul Municipiului Bucure9ti incepand cu anul 2021.

Domnule Rigu, va rog.

Domnul consilier Riflu Andrei Daniel
Buna ziua! Salut introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect de

hotarare privind bugetarea participativa, trebuie Tn fiecare an sa se
regaseasca o astfel de hotarare 9i aceasta bugetare participativa sa fie
bugetata cat mai bine, deocamdata avem o suma de doar 2 milioane lei,
cu o valoare maxima a fiecarui proiect de 500.000 de mii lei, deci fiecare
proiect are o valoare maxima, vor fi maxim patru proiecte 9i cred ca e
necesar sa se gaseasca resursele financiare mai multe 9i mai bune pentru
a se finanja mai multe proiecte. Un astfel de proiect a fost initiat 9i Tn
mandatul anterior, in anul 2017, dar mi-a9 dori ca de data aceasta, spre
deosebire de anul 2017 proiectele care sunt declarate ca9tigatoare chiar
sa fie implementate pentru ca altfel desfa9uram ni9te activitali atat noi prin
votarea acestei hotarari 9i discutarea ei cat 9i aparatul prin realizarea
proiectului de hotarare, tot efortul de depunere a unui proiect 9i de analize
9i desemnarea ca9tigatorilor e degeaba daca respectivele proiecte nu se
implementeaza. Proiectele die.-201&JU s-au implementat, chiar §i eu am
participat cu un astfel de pad&d&st declarat ca9tigator atunci gi nu
a fost implementat, deci #86+gb-$etN{ai\nportant lucru care ar trebui sa
se Tntample dupa ce ad#Bt<m/####tq Rd}arare 9i cum va spuneam mai

(
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devreme sa creasca sumele care sunt alocate pentru bugetarea
participativa. Multumesc mult.

Domnul Presedinte de sedin+a Smighelschi Cosmin Victor
Muljumim 9i noi. Doamna consilier Diana Mardarovici.

Doamna consilier Mardarovici Diana
Buna ziua! Sunt foarte bucuroasa sa vad acest proiect pe care I-am

initiat alaturi de primarul general. in primul rand, bugetarea participativa
facuta corect 9i am vazut 9i feedback-ul pe care I-am primit de la ONG-uri
9i de la societatea civila Tn perioada de transparenji, un proiect de genul
asta ca sa aiba succes trebuie sa aiba un regulament bine fundamentat.
L-am parcurs, consider ca este suficient de simplu pentru ca de obicei
complexitatea adauga birocrajie 9i nu ajuta pe nimeni, este suficient de
simplu pentru a fi in+eles. Acum, ceea ce in procesele anterioare nu a fost
facut bine este ca nu a fost suficient de sustinut 9i promovat de consilierii
generali, proiectele ca9tigatoare avand doar 700 de voturi din populatia
Bucure9tiului. Deci, nu au avut relevanji, vreau sa informez pe domnul
Rigu cateva dintre ele au fost implementate, din pacate nu a9a cum ar fi
trebuit sa fie implementate, 'Fmi place sa construim Tmpreuna cu colegii
no9tri de la USR, cu primarul general 9i cred ca in acest an chiar daca
suma alocata, pentru ca a fost o discutie Tn cadrul discutiilor pentru buget
nu a putut fi prea generoasa reie9ind din discutiile pe care le avem, a9a
cum veji putea vedea Tn regulament Tncepand de anul viitor vor fi alocati 4
milioane lei 9i vom putea mari aceasta suma Tn functie de disponibilitatile
Primariei generale. ii rog pe colegii mei sa susjina acest proiect, mi se
pare ca este un pas foarte important pentru a include bucure§tenii Tn

deciziile pe care Ie ia Primaria generala. va mul+umesc mult.

(

I
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Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim 91 noi. va propun sa trecem la votul proiectului cu numarul

11 - Proiect de hotarare privind bugetarea participativa la nivelul
Municipiului Bucure9ti incepand cu anul 2021. Votati va rog.

Domnul Covaci, doamna Davidescu si domnul Neacsu. Domnul
Covaci este ok 9i domnul Doicin sa finalizati procedura.

Cu 31 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 19 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

Punctul 12 - PI
Guvernul Romaniei

solic
priv

itarea catre
nd trecerea
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imobilului situat Tn 9oseaua Striule9ti nr. 60 B, sector 1, din
domeniul public al statului 9i din administrarea Bancii Najionale a
Romaniei Tn domeniul public al municipiului Bucure9ti. vot , va rog.

Cu 32 de voturi pentru, 3 voturi Tmpotriva, 17 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

Punctul 13 – Proiect de hotarare privind transmiterea din
domeniul privat al Municipiului Bucure9ti Tn domeniul public al
Municipiului Bucure9ti gi transmiterea din administrarea Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti prin Administrajia Fondului
Imobiliar Tn administrarea Consiliului Local Sector 6, a imobilul situat
in Bulevardul Timi9oara nr. 108B, sector 6. vot, va rog.

Domnul Florescu, domnul Melciu. Am consemnat „pentru“ la
domnul Melciu. Domnul Florescu 9i domnul Maxim in procedura sa o
finalizati, Tnca o strigare la domnul Florescu

Cu 31 de voturi pentru, 2 voturi impotrivi, 18 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

(
I

Punctul 14 – Proiect de hotarare privind transmiterea din
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 in administrarea
Consiliului Local al Sectorului 6 a imobilului Cinematograful
Cotroceni. vot, va rog.

Cu 31 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 19 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

(

I

Punctul 15 – Proiect de hotarare privind Tm puternicirea expresa
a Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure9ti sa
hotirasca, in condijiile legii, pentru cooperarea cu Asociajia Romana
pentru Smart City 9i Mobilitate in vederea demararii programului City
Air . Nu sunt luari de cuvant. Vot, va rog.

Doamna Mardarovici, vot, va rog.
Cu 48 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 2 abjineri, proiectul a

fost adoptat.

Punctul 16 - Proiect de hotarare privind Tncheierea unui
parteneriat Tntre Municipiul Bucure9ti 9i Societatea Najionala de
Crucea Rosie din Romania in veaga&teducerii riscurilor de dezastre
in comunitate. Nu sunt luari
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Cu 52 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 0 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

Punctul 17 – Proiect de hotirare privind aprobarea contractului
de finanjare pentru un proiect in cadrul Corpului European de
Solidaritate, cu nr. 2020-3-R001 -ESC11-094869 Tncheiat intre Agenjia
Najionala pentru Programe Comunitare in Domeniul Educajiei 9i
Formarii Profesionale si Directia Generala de Asistenti Sociala a
Municipiului Bucure9ti Tn vederea implementarii proiectului „Fa ceea
ce trebuie! Arata ca ili pasa!“ Daca sunt luari de cuvant aici?

Cu 51 de voturi pentru, 0 voturi impotriva, 1 abjinere, proiectul
a fost adoptat.

(’
q Punctul 18 – Proiect de hotarare privind darea in administrare a

unui autoturism catre Administrajia Gradina Zoologici institujie de
utilitate publica 9i interes local a Municipiului Bucure9ti. vot, va rog.

Domnule viceprimar multumim. Domnul Marius Pavel. in regula 9i
arrrlonle

Cu 52 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 0 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

A9a sa avem un mandat. Ar fi bine pentru toata lumea.

Punctul 19 – Proiect de hotarare privind dizolvarea 9i lichidarea
Companiei Municipale Cimitire Bucure9ti S.A. 9i acordarea unui
mandat special reprezentanjilor Municipiului Bucure9ti in Adunarea
Generala a Acjionarilor a societijii Compania Municipala Cimitire
Bucure9ti S.A. in+eleg ca nu avem amendamente sau interventii sau luari
de cuvant. Vot, va rog. sa se pastreze armonia 9i aici ma gandesc.
Domnul Neacsu, domnul Radulescu

Cu 34 de voturi pentru, 5 voturi impotriva, 12 abjineri,
proiectul a fost adoptat.

(1

Punctul 20 – Proiect de hotarare privind dizolvarea 9i lichidarea
Companiei Municipale Tehnologia Informajiei Bucure9ti S.A. 9i
acordarea unui mandat special reprezentanjilor Municipiului
Bucure9ti Tn Adunarea Generala a Acjionarilor a societalii Compania
Tehnologia Informajiei9@WLS.A. Vot, va rog. Domnul §uhan,
doamna Raiciu, votati
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Cu 31 de voturi pentru, 7 voturi Tmpotriva, 13 abjineri, proiectul
a fost adoptat.

Punctul 21 - Proiect de hotarare privind aprobarea demaririi
procedurii de insolvenji, prin procedura simplificati a societalii
Compania Municipala de Pazi 98 Securitate Bucure9ti S.A. 9i
acordarea unui mandat expres reprezentanjilor Municipiului
Bucure9ti Tn Adunarea Generala a Acjionarilor a societalii Compania
Municipala Paza 9i Securitate Bucure9ti S.A. vot, va rog. Domnul
consilier Doicin initiati va rog frumos procedura 9i domnul Rare9 Hopinca.

Cu 31 de voturi pentru, 6 voturi impotriva, 15 abjineri, proiectul
a fest adoptat.

(
I Punctul 22 - Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizajiei

lunare, aprobarea contractului – cadru, precum 9i desemnarea
persoanei imputernicite sa semneze contractul de mandat cu
administratorul special al societalii Compania Municipala
Consolidari S.A. Daca sunt luari de cuvant? Daca nu, vot va rog. Am
Tnceput procedura mai devreme 30 de secunde, va rog vot.

Domnul Rigu, domnul Purcarea 9i domnul §uhan, domnul Pavel 9i
domnul Vigheciu. Domnul Purcarea, va ascultam, daca aveti o dificultate
tehnica.

Domnul Consilier Purcarea Sorin
Mul{umesc pentru ca mi-aji dat cuvantul. Cerusem cuvantul Tnainte

de inijierea procedurii de vot. Ma rog, nu mai are sens intervenjia mea,
dar 9i proiectul urmator. Voiam sa cer o lamurire, poate de la doamna
secretar general, referitoare la acest contract de mandat 9i la aceasta
Tmputernicire 9i anume: daca ne uitam pe contractul de mandat 9i pe titlul
hotararii, hotararea stabile§te indemnizatia lunara...

(

(

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Domnule consilier general, va Tntrerup o secunda. va las sa va

duce{i ideea pana la capat, dar suntem Tn procedura de vot. Am crezut ca
interveni li pentru tehnic deoarece dumneavoastra sunteji singurul care n-
a votat. va rog sa fmi sM(FUhxotaji pentru acest proiect. Tnchidem 9i
va dau cuvantul din
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Domnul Consilier Purcarea Sorin
Bun. Ma abjin pentru ca cerusem cuvantul Tnainte de procedura de

vot, deci e normal sa ma abjin atata timp cat nu am capatat lamurirea, nu
stiu ce sa votez.

Domnul Pre$edinte de $edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Nu am vazut solicitarea. fmi pare rau, va rog un pic mai din timp.

Domnul Consilier Purcarea Sorin
in timp ce aji citit, am dat pe chat solicitarea, dar nu e nimic. Abjinere

acurrI.

(

\ Domnul Pre$edinte de $edinta Smighelschi Cosmin Victor
Am injeles. Tmi pare rau daca s-a Tntamplat a9a.

Domnul Consilier Purcarea Sorin
Nu-i nimic.

Domnul Pre$edinte de 9edinta Smighelschi Cosmin Victor
Tnchid votul

Cu 30 de voturi pentru, 4 impotriva, 18 abjineri, proiectul a fost
adoptat.

r
\

Acum va rog sa puneji Tntrebarea 9i doamna secretar general, daca
e cazul, sa va raspunda.

Domnul Consilier Purcarea Sorin
Deci pentru ca este vorba 9i de un al doilea proiect de acest tip, este

vorba de un proiect de hotarare privind stabilirea indemnizajiei lunare 9i
aprobarea contractului de mandat. Persoana Tmputernicita este
reprezentantul municipalita Iii Tn Compania Consolidari, dar daca ne uitam
la contractul de mandat, la sfarsit, la semnaturi este trecut la semnatar
S.C. Ciclop Service S. A. NW+am dat un mandat acestui reprezentant
sa reprezinte Ciclop, ci/6$t®#aW Ciclop sunt stabiliti prin hotarari
anterioare §i prin manMX$iQg{iNHtNnandate extinse. Deci Tntrebarea
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mea catre doamna secretar general era daca aici nu trebuia trecut unul
din reprezentanjii legali ai Ciclop?

Mu ltumesc.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
O sa rog Direcjia Guvernan+a Corporativa sa va raspunda la aceasta

Tntrebare, s-a propus pe suplimentara, o sa verific 9i eu ulterior.

Domnul Pre9edinte de 9edin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumesc
Putem sa vedem daca mai sunt solicitari pe chat? va rog. O.K.

(

\

Atunci mergem mai departe cu proiectul cu numarul 23 - Proiect
de hotarare privind stabilirea indemnizajiei brute lunare, aprobarea
contractului – cadru, precum 98 desemnarea persoanei imputernicite
sa semneze contractul de mandat cu administratorul special al
societalii Compania Municipala Dezvoltare Durabila Bucure9ti S.A.

Vot pentru 23, va rog.
'inchidem
Cu 30 de voturi pentru, 4 impotriva, 15 abjineri, proiectul a fost

adoptat.

Mergem mai departe la punctul numarul 24 - Proiect de hotarare
privind modificarea 9i completarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 67/27.03.2014 privind aprobarea
participarii Municipiului Bucure9ti, in calitate de membru fondator, la
constituirea Asociajiei pentru Promovarea 9i Dezvoltarea Turismului
in Bucure§ti – Bucharest Convention & Visitors Bureau.

Domnul Florin Covaci, consilier general inscris la cuvant.

(

I

Domnul Consilier Covaci Florin
Buna ziua. va salut
A9 vrea sa salut aceasta ini+iativa de promovare a turismului din

capitala. Ne bucuram ca dupa atatia ani de a9teptare Tn care chiar
declarativ a fost sprijinit din parLea rrLai multor prirnari 9i mai multori
consilieri generali, in sfar9it vW% Mcq)a q organizatie avand un statut
functional, avand un buget aW'qcqab€B\ocia+ie deschide o noua era
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a profesionalizarii turismului din capitala, promovarii turistice, vor fi scrise
proiecte de catre aceasta asocia+ie pentru a fi aprobate de Consiliul
General, banii vor putea fi alocaji din taxa de stajiune pe care o percepe
municipalitatea, eu sper ca aceasta ini+iativa sa fie un prim pas pentru
Bucharest city pass, un proiect de care ora9ul nostru ar avea mare nevoie
pentru a fi mult mai aproape de turi9ti, sper sa, dupa acest vot sa Tnceapa
cat mai curand activitatea 9i speram sa sa ne apucam de treaba aici.
Muljumesc.

Domnul Pre$edinte de 9edinla Smighelschi Cosmin Victor
Muljumim pentru interven jie.
Dau cuvantul domnului consilier general Rare9 Hopinca.

(‘
\

Domnul Consilier Hopinca Rare9
Fara Tndoiala, ini+iativa este una oportuna 9i chiar Tn nume personal

Tncurajez participarea municipiului 9i a Consiliului Tn astfel de structuri
asociative, Tnsa vreau sa ridic o problema de tehnica legislativa, cum am
ridicat-o 9i Tn Comisia economica, o ridic 9i acum. Conform caror prevederi
din Codul administrativ, noi Consiliul General finantam aceasta asociatie?
Repet, inijiativa este una oportuna, fara Tndoiala municipiul trebuie sa
participe la efortul de promovare turistica 9i la relansarea domeniului, chiar
la sprijinirea operatorilor din domeniu, Tnsa proiectul de hotarare Tn forma
in care ne este supus spre dezbatere, nu respecta codul administrativ.
Revin cu Tntrebarea: conform caror prevederi din Codul administrativ noi
finantam o asociatie?

Multumesc.
I

Domnul Pre$edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Doriji sa solicitam direcjiei de specialitate o intewen+ie?

Domnul Consilier Hopinca Rare9
Direcjiei de specialitate, doamnei secretar, direcjiei juridice,

indiferent cine poate indica punctual raspunsul la Tntrebare.

:ati cu
I

rog .
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Domnul Primar General Nicu$or DAN
Nu e absolut nicio problema aici. Adica atata Hmp cat nu exista o

dispozitie expresa contrara, care sa ne interzica sa finantam o asociajie,
e absolut legitim. Gandiji-va ca noi finanlam ADI-uri, deci totul e absolut
legitim.

Domnul Consilier Hopinca Rare9
Domnule primar general, articolul 92 din Codul Administrativ,

alineatul 2, litera e) spune ca asocia+iile, fundajiile 9i federajiile
recunoscute ca fiind de utilitate publica Tn condi+iile legii pot fi finan+ate.
ADI-urile si alte structuri similare sunt tratate distinct in Codul
Administrativ. Noi ne referim aici la asociatii, fundatii si federatii. Deci
exista prevedere contrara Tn Codul Administrativ.

Multumesc.

(

\

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Spune ca acele organizajii cu statut de utilitate publica pot fi

finanjate, dar nu spune ca alte structuri nu pot sa fie finan jate.

Domnul Pre$edinte de 9edin fa Smiqhelschi Cosmin Victor
Doamna secretar general 9i domnul viceprimar Bujduveanu. Domnul

Moraru.

(

\ Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Avem 9i articolul 89 alineatul 7 unde spune a9a: pentru protecjia 9i

promovarea intereselor comune, unitatile administrativ teritoriale au
dreptul de a adera la asociajii najionale 9i internajionale Tn condijiile legii.
Noi am aderat la aceasta asociatie.

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Bun. va rog, pentru ca e dificil sa tinem o dezbatere importanta pe

webex, va rog sa decupla{@1 te microfoane 9i sa nu intraji sa vorbim unii
peste aIjii la acest purMfai®Mvorbind sunt mai multe luari de cuvant.
Domnul Bujduvean
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Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Buna ziua, domnule pre9edinte. Cred ca colegii mei, inclusiv Adrian

Moraru 9i cu Andrei Badiu au cerut Tnaintea mea cuvantul. Rog sa
respecta li ordinea.

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Domnul Moraru, dumneavoastra, domnul Badiu. Asta era ordinea.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
va muljumesc mult pentru aten jie, domnule pre9edinte. Sigur, eu nu

sunt implicat direct in acest proiect, dar 9tiu sa citesc Tn limba romana. Noi
nu finan Pm 9i nu ni se propune sa finanlam aceasta asocia+ie, ci sa ne
platim cotizatia, deci cred ca trebuie pujin mai multi aten jie cand punem
tot felul de tiribombe Tn discutie. Deci, noi nu finantam aceasta asociatie.
Ne platim cotizatia.

(’
I

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Da. Multumim mult, domnul Moraru, cred ca a edificat pe toata

lumea aceasta interven jie a colegului nostru.
A doua interven jie pe care a9 dori-o s-o fac. A spus corect colegul

Florin Covaci, exista o legislajie pentru OMD-uri, care se va finaliza Tn
perioada urmatoare la nivel na+ional, iar abia atunci vom putea lua Tn calcul
alocarea finanlarilor din partea primariei catre acest OMD, aceasta
organiza jie. Pana atunci vorbim doar de plata unei cotiza Iii in cadrul
asociatiei 9i nu livrarea banilor din contul primariei, cei pentru taxa de
promovare turistica. Muljumesc.I

Domnul Consilier Hopinca FRare9
O scurta interventie si cu asta Tnchei. Deci articolul 92 din Codul

Administrativ se refera la participarea cu capital sau bunuri. Este fix ceea
ce votam noi astazi, o cotiza{ie. Repet, ca sa se Tnjeleaga foarte clar
pentru toata lumea. Demersul este unul oportun, dar noi nu respectarn
Codul Administrativ atunci cand votam aceasta cotiza+ie pentru ca
alineatul 2, litera e) spune caJU£ol4Rarticipa cu capital sau bunuri inclusiv
cotizatie se Tntelege foa#gOcMr'baku asociatii, fundatii §i federatii
recunoscute ca fiind de sM?tqwbMip conditiile legii.
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Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Ca sa 9tili ca exista deja asocia+ia, decl cotiza+ia este aprobata prin

hotarare de consiliu, anterior acestei §edinte.

Domnul Consilier Hopinca Rare9
Domnul viceprimar, anterior funcjionam pe legea 215, care permitea

finantarea. Acest articol e), alineatul 92, deci articolul 92, alineatul 2, litera
e) a fost introdus odata cu Codul Administrativ, modificandu-se legea 215.

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Da, va multumesc. Nu sunt de acord cu opinia dumneavoastra, dar

va muljumesc pentru precizare.(‘
I

Domnul Pre$edinte de 9edin la Smighelschi Cosmin Victor
va multumesc si eu. Mai era domnul Moraru la Tnscriere, §i domnul

Badiu

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Deci, ceea ce va cer, aten jie, domnule pre9edinte, tocmai am vorbit

mai devreme, de ce mai fmi daji a doua oara cuvantul?

Domnul Pre9edinte de $edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Ma gandesc ca dumneavostra doriji sa spuneji ceva suplimentar,

dar TI las pe domnul Badiu atunci.i
Domnul Consilier Badiu Andrei
Bun. Lucrurile s-au spus Tn sensul Tn care nu discutam de finanjare

ci discutam de obligatia care decurge din calitatea de membru. Aceasta
nu este o finantare. Dar asupra altui aspect voiam sa va atrag atenjia,
anexa la hotarare, respectiv statutul nu cuprinde modificarea din hotarare.
Daca ne uitam la pagina 3, durata de funcjionare 9i patrimoniul inijial, la
articotul 7.2, contribu jia anuala a asociatiei este de 500 de euro, deci nu a
fost modificata anexa. ei aicLavern o problema, sa vedem daca este o
eroare materiala 9i cum pM3Tb6®Xectam pentru ca altfel, de9i noi prin
hotarare majoram contrMTp;M&a ramane 500 de euro 9i anexa
face
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Domnul Consilier Covaci Florin
Aici pot sa dau eu un raspuns cu privire la statut. Statutul a fost

actualizat la acea suma de 500 de euro, deci noul statut pe care iI aprobam
ca acea cotizatie de membru de 500 de euro sa fie o cotizatie minima.

Domnul Pre$edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor

Domnul Covaci, domnul Badiu, donli sa faceji amendament pentru.. .

Domnul Consilier Badiu Andrei
Nu doresc fac un amendament. Consider ca este o gre9eala, o

eroare materiala. Eu nu pot sa votez o cotizatie anuala de 850 de mii,
urmata dupa aceea de cotizatie minima, sa o numim cotizajie minima
atunci. HaidejI sa vedem de la inijiator ce se dore9te de fapt.

r
I

Domnul Pre$edinte de $edinta Smighelschi Cosmin Victor
Doamna Secretar General, daca domnul primar nu vrea sa intervina,

consideram eroare material?

Doamna Secretar General Georqiana Zarnfir
Nu este eroare materiala. Trebuie clarificat acum printr-un

amendament cum vreti sa se stabileasca. E adevarat ce a spus domnul
Badiu. Anexa trebuie sa fie Tntocmai cu dispozitivul hotararii, caci anexa
este parte integranta a hotararii.

(

Domnul Pre9edinte de $edinla Smighelschi Cosmin Victor
A9teptam aparatul de specialitate Tn continuare.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Tntrebarea era daca fie facem o contributie diferentiata Tntre membrii

fondatori, respectiv sa alba ceilalti asociati 500 de euro contribujia,
urmand ca municipiul Bucure9ti sa aiba o contribujie mai mare. Daca
facem o contributie minimala de 51)n de euro si facem o distinctie Tn care
sa cuprinda modificarea noaMMm-e pentru ca altfel vom avea o
problema uitandu-ne la stag@}CgRibMntul Tn care facem plata, de
aceea solicit ca aparatul d# sppc®}Vjalblurmca acest aspect. Eu,
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noi nu putem face acum, dam frau liber imaginatiei sa ne imaginam ce au
gandit ei 9i 2 sa nu uitam ca suntem Tntr-o forma colectiva de asociere 9i
trebuie o discu jie 9i cu ceilalji asociaji pentru ca degeaba dam noi o
hotarare si nu semneaza statutul si ceilalti asociati din varii motive.

Domnul Pre9edinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor
va multumesc pentru toate interventiile. Vreau, va rog frumos, sa

aducem pe cineva de la directia de specialitate sau sa ne spuna ca nu
poate veni, de ce nu poate veni. Deja stam pe acest subiect de ceva timp
9i nu e in regula.

{-
I

Domnul consilier Covaci Florin
Statutul a fost modificat de AGA in urma cu cateva saptamani, una

din modificarile aduse acolo sunt, este fix chestiunea asta ca un membru
fondator poate participa cu mai mult decat cei 500 de euro cotizajia
minima. Daca este necesara amendarea anexei, propun sa se faca, sa
facem un amendament de amendare a acestei cotizatii minirne pe care s-
o supunem la vot, altfel nu vad cum putem rezolva.

Domnul Pre9edinte de 9edinta Smighelschi Cosmin Victor
Un minut doar pentru o corelare pe acest punct 9i inca o data a9tept

pe directorul sau daca nu sa ne explice de ce nu poate veni la 9edinja
Consiliului General sau interveni pe un link, pe webex. Un minut.

in regula, pentru a nu rejine mai mult decat trebuie pe acest subiect,
inca nu am Tnteles de ce nu avem interve jia directiei de specialitate sau a
persoanei responsabile, dar vi propun sa mergem mai departe cu acest
proiect 9i sa-I supun la vot. Liderii de grup vor gasi o solu+ie pentru ca
forma finala adoptata sa se conformeze atat legal cat 9i operational. Deci
vot, va rog, pe punctul 24.

i

Domnul consilier Covaci Florin
Daca nu avem o opinie de la aparat, putem sa facem un

amendament pentru rectificarea acelei anexe?

Domnul consilier Purcarea Sorin
Suntem Tn procedul ,ovacl



Domnul consilier Covaci Florin
Da, da, fmi cer scuze.

Domnul Pre9edinte de sedin la Smiqhelschi Cosmin Victor
Suntem Tn procedura de vot, va rog sa finalizaji.
E o discutie, nu putem face prin amendament modificarea din

proiect. Avem o neclaritate Tn interior 9i trebuie sa mergem mai departe
acum a9a. §i, repet, nu injeleg de ce nu avem direc+ia de specialitate sau
intervenjie punctuala aici.

Domnul Consilier Hopinca Rare9
va day seama ca, odata aprobat proiectul, nu veti mai putea face

clarificari sau ce doriti dumneavoastra, cu liderii de grup. Adica, totu9i, nu
este scuzabil sa avem supuse spre dezbatere proiecte de hotarare, fie
nelegale, fie superficiale, sa fim sfida li de direcjiile de specialitate. Pana
la urma, eu va spun cu toata sinceritatea, oricum nu votam acest proiect,
pentru ca fmi mentin punctul de vedere, este nelegal, dar dumneavoastra
va expuneji foarte mult. gi, atata timp cat toleraji aceasta situajie fiind Tn
majoritate., sigur e problema dumneavoastra.

(’
I

Domnul Presedinte de 9edin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Domnule consilier, suntem Tn procedura de vot, va rog.
§i colegul, mai devreme, a avut aceea9i interventie. Am lasat

microfoanele, dar va amintiti ce am cerut la 'Fnceputul 9edin jei. $i aji fost
de acord 9i dumneavoastra.

Tnchidem votul. Sau stati, o avem pe doamna §erban care n-a
finalizat. Si domnul Nicorescu, ca sa fie toata lumea.

Tnchidem votul
Cu 8 voturi pentru, 7 impotriva, 33 de abjineri, proiectul de

hotarare nu a fost adoptat.
Probabil ca iI vom vedea foarte repede la urmatoarea 9edin@ 9i pe

ordinea de zi a acesteia.

(

I

Mergem mai departe la punctul 25, unde avem o interven+ie a
domnului consilier general Pavel, daca nu ma Tn9el.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Da, muljumesc, domnule pre9edinte. Nu pot sa nu apreciez faptul

ca dintre cele patru proiecte propuse de catre primarul general, care este
in concediu, sau neoficial, nu este Tn concediu, nu pot sa nu apreciez faptul
ca proiectul de hotarare %---wocierea Sectorului 1 cu Biserica
Evanghelica pentru ca SeJMW Mjeze diferite investi Iii ale Bisericii
Evanghelice gase9te sMP?>-}rfa#aWria Sectorului 1, cu toate ca
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aceasta administrajie de dreapta ce jupane9te cateva primarii din
municipiul Bucure9ti, a taiat din toate bugetele primariilor de sector 9i ale
Capitalei finan+area pentru Biserica Ortodoxa. Nu pot sa nu subliniez faptul
ca bani pentru deratizarea 9colilor 9i a parcurilor, 87'7, din suprafata
9colilor nu este deratizata, 65c7, din suprafata parcurilor nu este deratizata.
Prioritar pentru aceasta administratie este suplimentarea ordinii de zi cu
finantarea Bisericii Evanghelice. va reamintesc tuturor faptul ca Nicu9or
Dan si Clotilde, inclusiv USR, au manifestat fatis intentia de a nu finanta
biserica. Nu am cum sa nu fmi pun o Tntrebare referitor la faptul ca aceasta
administratie de dreapta ce jupane9te Capitala taie finanjarea, de fapt, a
Bisericii Ortodoxe. M-a9 bucura ca la viitoarea 9edinta de consiliu general
sa gasim 9i finanjarea Bisericii Ortodoxe, care are mare, mare nevoie de
sprijin. va muljumesc!

(-
i Domnul Pre9edinte de 9edin la Smiqhelschi Cosmin Victor

Domnul consilier Rare9 Hopinca.

Domnul Consilier Hopinca Rare9
Cu Codul administrativ, Consiliul Local al Sectorului 1 poate finanta

biserici sau culte religioase prin hotarare de consiliul local. De ce mi se
cere acordul Consiliului General pentru o acjiune/procedura/finantare
pentru un proiect asupra caruia poate decide Sectorul 1 ? intreb, pentru ca
in documentele de sus{inere a proiectului de hotarare, nu se regase9te.
Mu ltumesc!

Domnul Pre9edinte de sedinta Smighelschi Cosmin Victor
Nu mai exista alte luari de cuvant pe acest subiect. O sa fac eu doar

mentiunea ca nu cred ca exista cineva care este Tmpotriva bisericii Tn acest
consiliu general sau a cultelor, indiferent cum se numesc. §i orice
Tncercare de a duce Tn directia aceasta o majoritate sau un primar Tn
functie cred ca e lesne de Tnteles ca e falsa.

(

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Domnule pre9edinte, cu tot respectul pe care vi-1 port 9i 9titi ca va

port respect, Tmi pun Tntrebarea de ce in bugetele primariilor de sector,
inclusiv ale primariei generale, nu se gase9te pe partea de buget macar
un leu pentru finanjare biserici? §i ma refer la biserica ortodoxa. va
multumesc!

Domnul Presedinte de
va propun sa votam
O sa Ti dau si citire

sedLn
pr#al

_ahelschi Cosmin Victor
Nr 125
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Proiect de hotarare privind Tm puternicirea expresa a Consiliului
Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure9ti pentru incheierea unui
Protocol de Colaborare Tntre Sectorul 1 al Municipiului Bucure9ti 9i
Biserica Evanghelica CA Bucure9ti, in vederea finanlarii de citre
Consiliul Local al sectorului 1 a unor cheltuieli de investitii si
realizarii Tn parteneriat a unor acjiuni, lucriri, sewicii sau proiecte 9i
activitali de interes public local.

Vot, va rog.
va rog sa votam. Mai avem dupa aceea un singur punct, „Tntrebari

9i interpelari”.
Domnul Purcarea, domnul Maxim, domnul Hopinca?
Domnul Melciu, domnul Maxim?
§i sa Tnchideti, va rog, procedura, domnul consilier §uhan 9i doamna

consilier Davidescu.
(-

I

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
lertati-ma, eu am votat.

Domnul Pre9edinte de 9edin@ Smighelschi Cosmin Victor
Nu apare finalizata, cu submit-ul acela

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Tmi pare rau pentru dumneavoastra. Regret. Oricum, notati: ma

abtin

Domnul Presedinte de sedin+a Smiqhelschi Cosmin Victor
in regula.
Putem sa Tnchidem. Consemnam 9i pe domnul §uhan.
Cu 31 de voturi pentru, 0 Tmpotriva, 16 abjineri, proiectul a fost

adoptat.

(

\

Am ajuns la punctul numarul 26 de pe ordinea de zi, „'intrebari 98
interpelari“ .

Deoarece sunt mai multi consilieri Tnregistrati la luare de cuvant 9i
avem si alti invitati din afara Consiliului General, vom lua Tn ordine
consilierii, a9a cum s-au Tnscris, dupa care dam cuvantul participanjilor.

Da, va rog sa iI adaugati 9i pe dansul.
Ordinea este asa: doamna Ciceala, urmeaza Stefania Petre,

urmeaza domnul Marius Pavel si, in final, domnul Nicorel Nicorescu
Doamna Ciceala, va asc
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Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
Multumesc! Am o interpelare de facut catre doamna director a

Directiei pentru Relatia cu ONG-uri, sindicate 9i patronate. Aceea9i
interpelare 9i pentru primarul general, referitoare la proiectul privind
finantarile nerambursabile de la bugetul local al municipiului Bucure9ti pe
anul 2021. Astazi a fost aprobat, a9adar, regulamentul privind regimul
acestor tipuri de finanlari. A9 vrea sa va rog sa faceji toate diligenjele
necesare ca, de Tndata ce a fost publicata Tn Monitorul Oficial aceasta
hotarare pentru aprobarea regulamentului, sa aprobaji 9i sa publicaji, Tn
cat mai multe locuri, nu numai pe site-ul primariei, anun juI de participare,
conform regulamentului tocmai pentru a nu mai Tntarzia 9i mai mult cu
acest proiect. A9a cum v-am spus 9i Tn comisie viner, observ ca s-a
Tntarziat nepermis Tn cursul lunii iulie nepunerea pe ordinea de zi a acestui
proiect de aprobare a regulamentului, au fost trei 9edin+e in cursul lunii
iulie 9i totu;i regulamentul se aproba abia Tn 9edin ja de astazi, din august.
A§adar, doamna director a Direc+iei pentru Rela Iii cu ONG-urile,
Sindicatele §i Patronate a spus Tn cadrul comisiei de ecologie de vineri ca
dumneaei se a9teapta ca in data de 7 august, dupa ce va fi publicat Tn
Monitorul Oficial proiectul de hotarare, va putea sa puna pe site 9i sa faca
call-ul de proiect efectiv, deci sa publice anun+ul de participare, urmeaza
30 de zile de la publicare pentru a primi solicitarile 9i pentru depunerea
dosarelor de proiecte. in acela9i timp, ca alta rugaminte, dar 9i solicitare
catre doamna director §i domnul primar general a9 vrea ca pe urmatoarea
sedinta a Consiliului General sa avem initiat de dumnealor un proiect de
hotarare prin care nominalizeaza membrii din partea Consiliului General
Tn comisia de evaluare a proiectelor prevazuta la articolul 33 alineatul 1
din regulament.

va reamintesc, este vorba de trei membri ai Consiliului General care
trebuie sa faca parte, conform regulamentului din aceasta comisie, iar
votul pentru nominalizarea lor ar trebui sa se desfa9oara conform Codului
Administrativ Tn 9edinta cu participare fizica. Deci, va rog sa faceji de
asemenea aceste diligenje 9i sa supune li votului Consiliului General in
urmatoarea 9edinta componenta acestei comisii pe partea de consiliu. De
asemenea, dupa ce vor fi selectate proiectele ca9tigatoare ale acestui
concurs, adica ma a9tept sa fie gata pe 7 septembrie dupa cum am
subliniat 9i Tn cadrul comisiei vreau sa va rog 9i sa va solicit in acela9i timp
sa respectati cu stricte+e regulamentul de concurs in sensul Tn care toate
raspunsurile pe care le cer participantii sa He date cu diligenla 9i Tn timpul
specificat acolo astfel Tncat sa nu existe niciun feI de intarzieri Tn
implementarea proiectului, timpMg foarte scurt 9i cooperarea din
partea Directiei Relatia cu ONZgRWi8ajNPatronate trebuie sa fie totala
din punctul meu de vedere. 9@hI a§£$q{loheghea 9i consilierii generali

(

I
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(
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membri ai comisiei ca acest regulament sa se respecte. Executivul este,
din punctul meu de vedere avand 9i majoritate Tn comisie, responsabil
conform regulamentului, responsabil de implementarea cu succes a
proiecte tor. Aceasta era interpelarea mea. va multumesc mult 9i dau
cuvantul domnului Smighelschi.

Domnul Presedinte de 9edin@ Smighelschi Cosmin Victor
Multumim, doamna consilier. Doamna §tefania Petre aveti cuvantul.

Doamna consilier Petre Stefania
Multumesc, domnule pre§edinte. Interpelarea mea este pentru

domnul Primar General. in 17 iunie 2021 am trimis o solicitare de informatii
in exercitarea mandatului catre Administratia Strazilor, era referitoare la
peti jia unor cetajeni din sectorul 3, trimisa cu doi ani Tnainte 9i ma refer
aici la reprezentanjii unor asociajii de proprietari din Aleea Mizil, Drurnul
Lunca Jari9tei 9i Drumul Lunca Marcu9ului. Aceasta peti+ie a a9teptat de
doi ani un raspuns de la institu+ie, astfel ca eu am cerut lamuriri asupra
motivelor pentru care au dus la aceasta Tntarziere, dupa o luna 9i jumatate
nu am primit inca un raspuns, rugamintea pe care o adresez domnulul
Primar General in calitate de conducator al acestui sewiciu public de
interes local este sa ia masurile necesare pentru ca aceasta administratie
sa respecte termenele legale atat pentru ceta+eni cat 9i Tn cazul
consilierilor generali, a9a cum 9tili probabil, sunt 10 zile la dispozi jia
subordonatelor sa ne furnizeze raspunsul la Tntrebarile adresate Tn

exercitarea mandatului. Sper ca odata cu acest semnal de alarma lucrurile
sa se Tmbunatateasca 9i sper ca Tn timp, cu o minune, sa descoperim
Tmpreuna 9i prevederile Codului Administrativ. Mul+umesc mult.

(
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(
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Domnul Presedinte de sedin@ Smiqhelschi Cosmin Victor
Multumim, doamna consilier, va ascultam domnule Marius Pavel,

dupa care domnul Nicorel Nicorescu.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Multumesc, domnule pre9edinte. Ma auziji?

Domnul Presedinte de sedinta Smighelschi Cosmin Victor
Acum da, sunteti



Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Domnule primar Tn data de 29 iunie anul curent am adresat la

sectiunea intrebari 9i Interpelari doua Tntrebari care au vizat urmatoarele
subiecte: reprezentarea intereselor bucure9tenilor Tn dosarul cu numarul
27 883/3/2021 la care astazi adaug 9i dosarul cu numarul 22 883/3/2020
in sensul ca a achiesat la pretentiile petentului fara a avea un mandat din
partea Consiliului General. De asemenea a doua interpelare se refera la
rezultatul studiului privind gradul de transparenla de la nivelul Primarului
General al Municipiului Bucure9ti. Demersul meu, dar 9i al colegilor din
grupul PSD se fundamenteaza pe prevederile articolului 226 aliniat 2 din
Ordonanta de Urgenta 57/2019 privind Codul administrativ 9i nu pot sa ma
observ ca din pacate pentru dumneavoastra Tndatoririle prevazute de lege
sunt opjionale chiar daca manifestaji lacune privind aspectele legislative
va aduc la cuno9tinla obliga{iile prevazute de articolul 226 din Codul
Administrativ, respectiv la alineatul 2 gasim „consilierii locali respectiv
judeteni” pot adresa Tntrebari 9i interpelari primarului, viceprimarului
respectiv pre9edintelui Consiliului Judejean, vicepre9edinjilor Consiliul
Judetean dupa caz. La alineatul 4 gasim “cel interpelat are obligatia de a
raspunde Tn scris sau dupa caz oral pana cel mai tarziu la urmatoarea
9edinta a Consiliului Local respectiv a Consiliul Judejean”. in acest context
revin cu rugamintea de a in+elege sa respectaji legea 9i sa furnizaji
raspunsul Ia cele doua Tntrebari pronun+ate inca din 9edin Ia din 29 iunie
Tn scris. in cadrul sedintei de astazi formulez urmatoarele Tntrebari, avand
in vedere ultima sedinta a comisiei de urbanism Tntrunita Tn data de 30.07
2021, membrii comisiei Tn unanimitate, asta Tnseamna toti consilierii
generali din partea fiecarui partid reprezentat Tn Consiliul General vi
solicita imperios, la punctul a) respectarea de catre dumneavoastra a
termenelor prevazute de lege in privinja eliberarii certificatelor de
urbanism 9i autorizatiilor de construire. La punctul b) - introducerea pe
ordinea de zi a Consiliului General a hotararilor judecatore9ti ce aduc
modificari indicatorilor urbanistici. La punctul c) - introducerea cu
celeritate pe ordinea de zi a Consiliului General a documentatiilor PUD-
PUZ ce au parcurs toate etapele prevazute de lege. in acest context va
rog sa ne comunicati Tn scris punctul dumneavoastra de vedere pe
marginea acestui subiect Tn ceea ce prive9te respectarea legalitalii 9i
asigurarea transparenjei activita+ii dumneavoastra Tn cadrul Primariei
municipiului Bucure9ti. La punctul 2- care este punctul dumneavoastra de
vedere Tn ceea ce prive9©@RMea proiectului depus de catre grupul
PSD pentru folosirea eMdWc{%Ie, precizarea serviciului public de
alimentare cu energieJ4i9#,#)vdhpiului Bucuresti? La feI JC Ti in
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cazul celorlalte Tntrebari adresate solicit ca raspunsul sa fie scris Tn
termenul prevazut de Codul Administrativ. va muljumesc.

Domnul Presedinte de sedin la Smighelschi Cosmin Victor
Multumim domnului consilier. Domnul consilier Nicorel Nicorescu va

ascultam, se pregate9te domnul Rigu.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Am 9i eu o interpelare tot pentru domnul Primar General 9i pentru

aparatul primarului general, aparat administrativ. Am trimis zilele trecute
Direcjiei Transportul din Primaria Capitalei 9i Cabinetului primarului
general pentru realizare urgenta o solicitare de a retrasa marcajele rutiere
in Bucure9ti devenite ilizibile. Am constatat ca mentenanta obligatorie Tn
cazul realizarii marcajelor rutiere lipse9te Tn acest an, iar marea majoritate
a trecerilor de pietoni nu mai sunt vizibile, din pacate. Aceste marcaje sunt
obligatorii pentru asigurarea sigurantei Tn trafic atat pentru pietoni cat 9i
pentru traficul auto, iar a9 dori sa devina vizibile mai ales in condijiile Tn
care multe semne de circula jie, inclusiv semafoarele sunt parjial acoperite
de vegetajie in perioada de vara. Astazi riscul de producere a accidentelor
de circulatie este imens din acest punct de vedere. Este, de asemenea,
important ca aceasta operajiune sa fie Tncheiata Tnainte de Tnceperea
9colilor Tn luna septembrie, iar perioada de vara este ideala pentru
implementare din cauza traficului relativ redus. Am solicitat trasari pentru
trecerile de pietoni, trasari ale marcajelor delimitatoare a benzilor de
circulatie 9i alte marcaje ce se realizeaza pe asfalt pentru bicicli9ti, benzi
unice, unde e cazul, 9i a9a mai departe. A9tept din partea aparatului
administrativ PMB un raspuns favorabil 9i calendarul implementarii cat mai
curand posibil. Muljumesc frumos.

(

I

(
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Domnul Pre9edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim 9i noi. Domnule consilier Andrei Rigu.

Domnul Consilier Riglu Andrei Daniel
Buna ziua. Multumesc
Oi eu am o interpelare pentru domnul Primar General in legatura cu

stadiul realizarii noului plan UL ,ba(lstic general. Reamintesc ni9te aspecte
care, probabil sunt cMu%,aN. sunt foarte importante. Planul
Urbanistic General actU61 cWMd7n?bnul 2000, deci de acum mai mult
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de 21 de ani, in momentul de faR prin suspendarea planurilor urbanistice
zonale coordonatoare pentru cinci din cele 9ase sectoare, am revenit la
reglementarile din planul urbanistic general din anul 2000. Chiar 9i cu
aceasta revenire, din suspendarea de un an a planurilor urbanistice zonale
de sector, mai sunt doar 7 luni de zile, a fost alocata o suma de 5 milioane
de lei in bugetul pe 2021 pentru continuarea operajiunilor, procedurilor
pentru actualizarea planului urbanistic general, dar procesul este unul de
durata, iar pentru a avea rezultate trebuie sa acjionam cat mai repede,
astfel ca am trei Tntrebari pentru domnul primar general. Care este stadiul
realizarii noului Plan Urbanistic General? Daca au fost reluate discutiile cu
prestatorul care a ca9tigat realizarea acestui proiect extrem de important
pentru Municipiul Bucure9ti? A fost realizata comanda conform
contractului Tncheiat cu prestatorul pentru urmatoarea etapa necesara
realizarii Planului Urbanistic General? Si ultima Tntrebare, care este
calendarul pe care vre li sa iI urmati pentru a realiza acest nou plan
urbanistic general atat de necesar pentru dezvoltarea urbanistica
armonioasa a Bucurestiului? Multumesc mult de tot.

(

\

Domnul Pre$edinte de $edinta Smighelschi Cosmin Victor
Multumim 9i noi. Urmeaza domnul consilier Dan Milea. $i Tnchidem

cu consilierii generali, dam ulterior cuvantul invita+ilor.

Domnul Consilier General Milea Dan
A9 dori sa-i raspund colegului Marius Pavel. La ultima comisie de

urbanism nu a fost unanimitate. Eu am votat Tmpotriva. Motivul eu cred ca
e unul intemeiat. S-a vehiculat ideea ca exista si PUZ-uri bune sau
majoritatea ar fi bune, cele care au parcurs toata procedura. PUZ bun e
un termen destul de relativ. Parerea mea este ca niciunul din PUZ-urile
care au fost aprobate de Primaria Municipiului, de Consiliul General, cu
atat mai mult cred ca cele care sunt acum nu au un studiu de trafic
temeinic care sa arate exact care e situajia 9i care este impactul fiecarui
PUZ nu numai asupra strazilor adiacente ci 9i a Tntregii zone, a Tntregului
sector, poate Tntregului ora9. De aceea sugestia mea pentru domnul
primar ar fi sa analizeze 9i sa trimita la revizuit toate studiile de trafic care
sunt in PUZ-urile care sunt pe lista, care nu au fost Tnaintate, sunt 65 de
PUZ-uri. Asta ar fi prima problema.

Oi a doua referitoare la Biserica Evanghelica. Acela este un acord
lintate catre
ieste nimeni

(
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cadru pentru finan+area divq =
sectorul 1 de catre Biserica€V#d
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ca Biserica Evanghelica de pe Luterana este o cladire reprezentativa
pentru Municipiul Bucure9ti 9i a9 dori sa-i amintesc domnului Pavel ca in
ultima 9edinla de consiliu, Primaria Sectorului 1, respectiv Consiliul Local
a aprobat o finantare de 12 milioane de lei catre biserica de pe Monitor,
strada Monetariei. Atat. Multumesc.

Domnul Pre9edinte de 9edinla Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim, domnule consilier.
Dau cuvantul doamnei invitat Delia Mihalache, reprezentant al

asocia+iei cred ca se nume9te Inijiativa Prelungirea Ghencea. Daca e
asociatie forma corecta.

(

I

Doamna Mihalache Delia – Asociajia Prelungirea Ghencea
Buna ziua. Mul+umesc pentru posibilitatea de a ma adresa domnului

Primar General in cadrul Consiliului General. Am 10 Tntrebari din partea
locuitorilor din Prelungirea Ghencea 9i Tncep.

1.Domnule primar general, aji emis ordinul de reTncepere a lucrarilor
de executie pe tronsonul 1 strada Bra9ov - strada Raul Doamnei pentru
finalizarea acestui tronson Tn anul 2021? Daca nu, cand veti emite acest
ordin?

2.Ce suma veji aloca proiectului de supralargire din suma de 135 de
milioane RON pe care o va Tmprumuta primaria de la banci conform
ofertelor depuse Tn 23 iulie?

3.Similar colaborarii cu Primaria Sectorului 2 pentru pasajul Doamna
Ghica, veji semna un acord cu Primaria Sectorului 6 pentru proiectul
supralargirii? c;and?

4. cand va fi introdus tramvaiul Tn Prelungirea Ghencea conform
proiectului tehnic 9i cerin+elor planului de mobilitate urbana durabila 2016-
2030 de Tncurajare a transportului public? Ce solu Iii aveji acum pentru
desfa9urarea Tn condijii normale de eficienta 9i siguranla a transportului
public? Autobuzele STB sunt in permanen la blocate Tn traficul auto pe
Prelungirea Ghencea, iar situatia este agravata de numarul mare de tiruri
si camioane care tranziteaza zona la orice ora

5.Cine T9i asuma responsabilitatea pentru emiterea Tn continuare de
catre comisia tehnica de circulatie din PMB a avizelor de circulatie
necesare autorizarii viitoardaeans&mbluri rezidentiale de blocuri din zona,
in conditiile Tn care str@ddoSdN pe sens are capacitatea de trafic

(\
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depa9ita cu mult 9i nici un termen clar pentru finalizarea proiectului de
supralargire?

6. Cum aprecia li ca se va putea circula Tn zona dupa finalizarea Tn
2022 a pasajului Domne9ti cu doua benzi pe sens, daca Prelungirea
Ghencea va avea atunci tot o banda pe sens?

7. Au fost rezolvate problemele legate de lipsa personalului, de lipsa
finan+arii, precum 9i de cererile de insolven@ depuse de teRi pentru
constructorul supralargirii, Compania Municipala Trustul de cladiri
Metropolitane?

8. Care este graficul de lucrari 9i graficul de plali Tncepand cu anul
2021 9i pana la finalizarea supralargirii cu conexiunea la pasajul Domne9ti,
conform proiectului tehnic?

9. cand vom fi prezenji in audien la la dumneavoastra?
10. Ce aveji sa le spuneji locuitorilor din Prelungirea Ghencea care

9i-au pus Tncrederea Tn dumneavoastra 9i v-au votat Tn numar mare? C)and
vor putea circula civilizat pe aceasta strada modernizata adecvata unui
ora9 european? Men{ionez ca proiectul supralargirii e Tnceput pe hartie de
acurn 15 ani 9i a Tnceput pe teren acum doi ani.

Mul+umesc 9i a9tept a9teptam raspunsurile domnului primar.

{
\

Domnul Pre$edinte de 9edinta Smiqhelschi Cosmin Victor
Muljumim pentru intervenjie.
Daca mai sunt alte luari de cuvant? injeleg ca nu.
Acestea fiind spuse, declar Tnchise lucrarile Consiliului General al

Municipiului Bucure9ti.
va doresc o zi frumoasa Tn continuare. La revedere!

(

§edinta ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure§ti s-a
Tncheiat Ia ora 12:43
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Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direc jia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care
s-a desfasurat sedinta.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana Zamfir
Smighelschi Cosmin Victor
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1.Proces verba1 sedintei din data de 19.07.2021
A.Pentru 38/51 ( 75%)
B.impotriva g/51 ( 0%)
C.Ablinere 11/51 ( 22%)

Niciun raspuns 2/51 ( 4%)

A B C

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tornescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Elisabeta Lipa
andrei ionescu
Gherghiceanu Florentina
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
catamilit ar u
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nieorescu
Costin Hazarian
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Cristian Doicin
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
Sanda Hristudor
Gabriel Radulescu

I
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Ix
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1 x 1
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1.Scoatere Pct. 18. Proiect de hotarare privind imputernicirea expresi a
Consiliului Local a1 Sectorului 5 de a hotari cu privire la infiinTarea
Direc\iei de Administrare a Unitatilor de invalamant Sector 5, institu;ie
publica de interes local in subordinea Consiliului Local al Sectorului 5

A.Pentru 35/53 ( 66%)
B.impotriva IQ/53 ( 19%)
C.AbTinere 7/53 ( 13%)

Niciun raspuns 1/53 ( 2%)

AB C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Elisabeta Lipa
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
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Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
Sanda Hristudor
Gabriel Radulescu
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
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1.introducere Pct.22.Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizatiei
lunare, aprobarea contractului de mandat - cadru, precum ;i desemnarea persoanei
imputernicite sa semneze contractu1 de mandat cu administratorul special al
societalii Compania Municipali Consolidiri S . A.

A.Pentru 32/52 ( 62%)
B.impotriva 8/52 ( 15%)
C.Ablinere 9/52 ( 17%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

AB C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian

X

X
X

X
X

X
X

X

1 1 lx 1
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X
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X
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Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
Gabriel Radulescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu

I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
Ix
I
I
I
I

xI
xI
xI

X
X
X
X



1.introducere Pct . 23 .Proiect de hotirare privind stabilirea indemniza\iei brute
lunare, aprobarea contractului de mandat– cadru, precum ;i desemnarea persoanei
imputernicite si semneze contractul de mandat cu administratorul special a1
societatii Compania Municipali Dezvoltare Durabila Bucure§ti S. A.

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 11/52 ( 21%)
C.Abjinere 10/52 ( 19%)

Niciun raspuns e/52 ( 0%)

A B C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian

X
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1 xl 1 1
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Elisabeta Lipa
Marius Pave1
PUSCAS IONEL
Gabrie1 Radulescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
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X
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X
X
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1.introducerea Pct.24.Proiect de hotarare privind modificarea ;i completarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure;ti nr. 67/27.03.2014
privind aprobarea participarii Municipiului Bucure;ti, in calitate de memE)ru
fondator, la constituirea Asociajiei pentru Promovarea ;i Dezvoltarea Turismului
in Bucuresti – Bucharest Convention Visitors Bureau

A.Pentru 33/52 ( 63%)
B.impotriva 9/52 ( 17%)
C.AbTinere 7/52 ( 13%)

Niciun raspuns 3/52 ( 6%)

AB C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
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Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
Gabriel Radulescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu

1 x 1
11
1 lx
1 x 1
Ix I
1 xl
lx 1
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1.introducerea pct.25.Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a
Consiliului Local al Sectorului 1 al Municipiului Bucure;ti pentru incheierea
unui Protoco1 de Colaborare intre Sectorul 1 al Municipiului Bucure;ti 9i
Biserica Evanghelica CA Bucure9ti, in vederea finanTarii de catre Consiliul
Local al sectorului I a unor cheltuieli de investiTii ;i realizarii in
parteneriat a unor acTiuni, lucriri, servicii sau proiecte gi activita Ti de
interes public local

A.Pentru 36/53 ( 68%)
B.impotriv5 8/53 ( 15%)
C.AbTinere 8/53 ( 15%)

Niciun raspuns 1/53 ( 2%)

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
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Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Nicusor Dan
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
Gabriel Radulescu
Sanda Hristudor
catarnilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu

Ix I
lx 1
lx 1It
1 1 1 x 1
1 lx 1
1 xt I
1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
I E Ix1 lx I

It1111
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1.suplimentar Intrebari si interpelari
A.Pentru 43/53 ( 81%)
B.impotriva 2/53 ( 4%)
C. Ablinere 6/53 ( 11%)

Niciun raspuns 2/53 ( 4%)

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Nicusor Dan
Elisabeta Lipa
Marius Pavel

1 xl 1 1
1 x 1 1I

1 x 1 1 1Ix I I I
1 x 1 1 1
lx 1 f 1
1 xl 1 1
1 x 1 : 1
1 1 lx 1
1 xl 1 1
1 xl 1 1
lx 1 1 1
1 x 1 1 1
1 1 lx 1
lx 1 1 11 1 1 x 1
lx 1 1 1
1 xF 1 1
1 xl 1 1lx 1 1 1
1 xf 1 f111
f 1 lx 1
1 1 1 x 1
lx 1 1 1
1 xf 1 1
lx 1 1 1
1 xl 1 1
1 xl 1 1
Fx 1 1 1
1 xl 1 1
xl 1 1

1 xl 1 1
1 xl 1 1
1 1 1 x 1
xI I I
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lx 1 1 1
1 xl 1 1
1 xl I I

11I
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1 lx 1

I
I
I



PUSCAS IONEL
Gabriel Radulescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu

1 xt
1 x 1
Ix I
Ex I
Ix )
1 x 1
1 xl

I
I
I
I
I
I
I



1.Votare ordinea de zi in intergralitatea sa 02.68.2021
A + Pent ru 33/ 54 ( 60%)
B.impotriva 8/54 ( 15%)
C.AbTinere 11/54 ( 20%)

Niciun raspuns 2/54 ( 5%)

A B C
= = n n n = W n = = = = = = = = n = = = = = = = = = n = + an=

Anghe1 lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Melciu Florin
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
andrei ionescu
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabrie1 Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Catalin Deaconescu
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL

1 1 lx I1 1 xl 1
lx 1 f 1
1 xl 1 1

xI I11
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1 xl 1 1
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1 xl 1 E
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1 xl 1
1 x 1 1
1 xl 1
1 xl I
1 xl 1
1 x 1 1
1 xl
Ix ) I
1 x 1 1 1
1 xl 1 1
f 1 Ex 1
1 xl 1 1
xl 1 1
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1 x 1 1
1 lx 1
I XI I
1 xl 1
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f
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Gabriel Radulescu
g–aida Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu

1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
1 lx 1
1 1 lx1 : Ix
1 x 1 1
1 xl 1



1. Pct propunere Proiect de hotarare privind alegerea pre9edintelui de §edin Ti a
Consiliului General al Municipiului Bucure;ti pentru 9edinTa ordinara din data
de 02.08.2021

A.Pentru 34/52 ( 65%)
B.impotriva 3/52 ( 6%)
C.Ablinere 13/52 ( 25%)

Niciun raspuns 2/52 ( 4%)

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabrie1 Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
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Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabrie1 Radulescu

11
tx 1
1 x 1
1 x 11111
1 x 1
1 x 1

1111
1111
1 x 1
1 x 1
1111



1. Pct 2. Proiect de hotarare privind aprobarea actului adiTiona1 nr. 5 la
contractul de asociere nr. 1941/C/25.09.1995 incheiat cu McDonald's Romania
(actua1 Premier Restaurants Romania S . R. L . )

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 6/52 ( 12%)
C. Ablinere 14/52 ( 27%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
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Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabrie1 Radulescu

1 xl 1
1 x 1 1
1 xl 1111111
1 1 xl
fx 1 1tx 1 1

I
I
I
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1. Pct 3 . Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului „Caravana mobila de
vaccinare#

A.Pentru 51/52 ( 98%)
B.impotriva g/52 ( 0%)
C . Abjinere g/52 ( 0%)

Niciun rispuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pave1
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Melciu Florin
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Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu

1 x 1
lx 1
tx 1
1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 x 1
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1.Pct.4.Proiect de hotirare privind modificarea Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucure;ti nr. 846/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“Achizijionare autobuze electrice necesare imbunitiTirii transportului public de
calatori pe traseele 300, 330 ;i 335” 9i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 3/52 ( 6%)
C.AbTinere 18/52 ( 35%)

Niciun raspuns e/52 ( 0%)

A B C

Anghe1 lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta cornanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pave1
PUSCAS IONEL
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andrei ionescu
Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu

1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 x 11111
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1. Pct . 5 . Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului General
al Municipiului Bucure;ti nr. 847/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“Achizi{ionare autobuze electrice necesare imbunatalirii transportului public de
calitori pe traseele 173, 311, 336, 381 ;i 601” gi a cheltuielilor legate de
proiect

A.Pentru 32/52 ( 62%)
B.impotriva 1/52 ( 2%)
C,Ablinere 18/ 52 ( 35%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E. Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
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PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabrie1 Radulescu

1 x 1
1 x 1
1 xl
Ix I
lx 1111111
fx 1
1 x 1
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1. Pct .6. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti nr. 848/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“Achizijionare autobuze electrice necesare imbunatalirii transportului public de
calatori pe traseele 137 ;i 138” ;i a cheltuielilor legate de proiect

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 2/52 ( 4%)
C.AbTinere 18/52 ( 35%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL

1111
1 x 1
lx 1
11
1 x 1
I11

xI
1 x 1

I11
Ix I11
1 xl

xl 1
xl 1

It
1 x 1
1 x 111
11
Ix
I
I
Ix11
1 x 1
1 xl

xI
I11111111111111

I
Ix
If

I
I11

1 x 111
11
11
Ix
1 xl

I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X

X
X

X
X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X
X
X
X

X
X
X
X

X
X
X
X

X
X
X

X

I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I



andrei ionescu
Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
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1. Pct. 7. Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti nr. 849/12.12.2018 privind aprobarea proiectului
“AchiziTionare autobuze electrice necesare imbunata{irii transportului public de
calatori pe traseele 312, 313, 368 ;i 385” 9i a cheltuielilor legate de proiect

A , Pent ru 32/ 52 ( 62%)
B.impotrivi 2/52 ( 4%)
C.Ab{inere 18/52 ( 35%)

Niciun raspuns g/52 ( 0%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
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andrei ionescu
Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
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1. Pct.8. Proiect de hotirare privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici
faza DALI in vederea obTinerii Autorizajiei de Securitate la Incendiu pentru
Spitalul Clinic CoITea, Bd. I. C. Bratianu nr. 1, Sector 3, Bucure;ti

A.Pentru 52/52 (100%)
B.impotrivi Q/52 ( 0%)
C.Ablinere g/52 ( e%)

Niciun r5spuns O/52 ( e%)

ABC

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E. Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
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Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
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1.Pct.9.Proiect de hotarare privind aprobarea Listei spajiilor medicale
disponibile in incinta imobilelor in care i§i desfi;oara activitatea medicala
unitalile sanitare aflate in administrarea AdministraTiei Spitalelor ;i
Serviciilor Medicale Bucure;ti, ce urmeazi a fi inchiriate prin licita;ie
publica

A .Pentru
B . impotriva
C . Abt inere

Niciun raspuns Q/52 (

52/ 52 ( 100% )
0/ 52 ( 0% )
0/ 52 ( e%)

e%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pave1
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PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Melciu Florin
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
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1.Amendament pct la Ana Ciceala
A.Pentru 25/51 ( 49%)
B.impotriva 2/51 ( 4%)
C.AbTinere 23/51 ( 45%)

Niciun raspuns 1/51 ( 2%)

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasl Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
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Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabrie1 Radulescu
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1. Pct. 10. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului privind regimul
finanTarilor nerambursabile de la bugetul local al Municipiului Bucure9ti,
pentru activitaTi nonprofit de interes local, conform prevederilor Legii nr.
350/2005, pentru domeniul : ProtecTia Mediului inconjurator ;i Animalelor

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 3/52 ( 6%)
C.Ab{inere 18/52 ( 35%)

Niciun raspuns g/52 ( e%)

A B C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pave1
PUSCAS IONEL
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andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1.Pct. 11. Proiect de hotarare privind bugetarea participativa la nivelul
Municipiului Bucure9ti incepand cu anul 2021

A , Pent ru 31/ 52 ( 6e% )
B.impotrivi 2/52 ( 4%)
C.AbTinere 19/52 ( 37%)

Niciun raspuns g/52 ( 0%)

A B C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
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catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1.Pct.12.Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de
emitere a unei hotarari privind trecerea imobilului situat in §oseaua Straule9ti
nr. 60 B, sector 1, din domeniu1 public al statului ;i din administrarea Bancii
NaTionale a Romaniei in domeniu1 public a1 municipiului Bucure;ti

A , Pent ru 32/ 52 ( 62% )
B.impotriva 3/52 ( 6%)
C.Ablinere 17/52 ( 33%)

Niciun raspuns g/52 ( 0%)

A B C

Anghe1 lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
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andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1. Pct. 13. Proiect de hotirare privind transmiterea din domeniul privat al
Municipiului Bucure9ti in domeniu1 public al Municipiului Bucure;ti ;i
transmiterea din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
prin AdministraTia Fondului Imobiliar in administrarea Consiliului Loca1 Sector
6, a imobilul situat in Bulevardul Timi;oara nr. 108B, sector 6

A.Pentru 3g/52 ( 58%)
B.impotriva 2/52 ( 4%)
C.AbTinere 18/52 ( 35%)

Niciun raspuns 2/52 ( 4%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabrie1 Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
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PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1. Pct. 14. Proiect de hotarare privind transmiterea din administrarea Consiliului
Local al Sectorului I in administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 a
imobilului Cinematografu1 Cotroceni

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 2/52 ( 4%)
C.Ablinere 19/52 ( 37%)

Niciun raspuns g/52 ( 0%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
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Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1. Pct . 15 . Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
al Sectorului I al Municipiului Bucure9ti sa hotarasca, in condiTiile legii,
pentru cooperarea cu AsociaTia Romana pentru Smart City ;i Mobilitate in vederea
demararii programului City Air

A.Pentru 48/52 ( 92%)
B.impotriva 1/52 ( 2%)
C.AbTinere 2/52 ( 4%)

Niciun rispuns 1/52 ( 2%)

A B C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E. Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Cosmin Smighelschi
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
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andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
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1. Pct . 16. Proiect de hotarare privind incheierea unui parteneriat intre
Municipiul Bucure;ti ;i Societatea NaTionala de Crucea Ro;ie din Romania in
vederea reducerii riscurilor de dezastre in comunitate

A.Pentru 52/52 ( 98%)
B.impotriva Q/52 ( e%)
C.Abtinere g/52 ( 0%)

A B C

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
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catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
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1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 x 1
1 xl
Ix :
1 x 1

I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct. 17. Proiect de hotirare privind aprobarea contractului de finanjare pentru
un proiect in cadrul Corpului European de Solidaritate, cu nr.
2020-3-ROOl-ESCl1-694869 incheiat intre Agenjia Najionala pentru Programe
Comunitare in Domeniu1 Educatiei si Formarii Profesionale si Directia Generala
de AsistenTa Sociala a Municipiului Bucure;ti in vederea implementarii
proiectului „Fa ceea ce trebuie ! Arata ca iTi pasi !”

A.Pentru 51/52 ( 98%)
B.impotriva g/52 ( 0%)
C.AbTinere 1/52 ( 2%)

Niciun ri spun s 0/ 52 ( 0%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel

X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
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X
X
X
X
X
X
X
X
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I
I
I
I
I
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I
I
I
I
I
I
I
I
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PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi

I
I
I
I
I
I
i
I
I
I
I

X
X
X
X
X
X
X
X
X

X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
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I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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1. Pct. 18. Proiect de hotarare privind darea in administrare a unui autoturism
catre Administratia Gradina zoologica instituTie de utilitate publica ;i interes
local a Municipiului Bucure§ti

A.Pentru 52/52 (100%)
B.impotriva g/52 ( 0%)
C,Ablinere Q/ 52 ( 0% )

Niciun raspuns e/52 ( 0%)

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor

X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X

1 x 1 1 1
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X



catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi

1 x 1
1 x 1
lx 1
1 x 1
1 x 1
lx 1
1 xl
1 xl

I
i
I
I
I
I
I
I

I
I
I
I
I
I
I
I



1. Pct. 19. Proiect de hotarare privind dizolvarea ;i lichidarea Companiei
Municipale Cimitire Bucure9ti S . A. ;i acordarea unui mandat special
reprezentanjilor Municipiului Bucure§ti in Adunarea Generala a AcTionarilor a
societalii Compania Municipali Cimitire Bucure;ti S. A.

A.Pentru 34/51 ( 67%)
B.impotriva 5/51 ( 10%)
C . Abjinere 12/51 ( 24%)

Niciun raspuns g/51 ( 0%)

A B C

Anghe1 lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
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X
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catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi

1 x 1
11
lx 111txt
1 x 1
El
Fx I

It
1 xE11
1 x 11111
1 x 111



1.Pct.20.Proiect de hotarare privind dizolvarea 9i lichidarea Companiei
Municipale Tehnologia InformaTiei Bucure;ti S. A. §i acordarea unui mandat
special reprezentanjilor Municipiului Bucure9ti in Adunarea Generala a
AcTionarilor a societaTii Compania Tehnologia Informa{tel Bucure;ti S. A.

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 7/52 ( 13%)
C.Abtinere 13/52 ( 25%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

A B C

XAnghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabrie1 Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
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I

xI
xI
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I
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X

X

X
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X

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X
X



catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu

Ix I
It11
It
Ix I
1 x 1
1 xl
1 x 111

11
1 xl
1 xl
1 xt
111111IE11



1 1. Pct . 21. Proiect de hotarare privind aprobarea demararii procedurii de
insolvenTa, prin proceduri simplificata a societalii Compania Municipala Paza ;i
Securitate Bucure;ti S. A. ;i acordarea unui mandat expres reprezentanjilor
Municipiului Bucure;ti in Adunarea Generala a Acjionarilor a societalii Compania
Municipala Paza ;i Securitate Bucure§ti S. A.

A.Pentru 31/52 ( 60%)
B.impotriva 6/52 ( 12%)
C.Ab{inere 15/52 ( 29%)

Niciun rispuns g/52 ( 0%)

A B C

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicore1 Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu

xI
1 x 1 1

I
I
1 x 1 1 1
1 x 1 1 1
1 lx 1 1
1 1 lx 1
t E 1 xt1 1 Ex 1
1 1 lx 1
1 x 1 1 1
1 1 1 x 1
fx 1 1 1
lx 1 1 1
1 lx 1 1111X

1 x 1 1 1
lx 1 1

fx 1 1 1
1 1 1 xt
I
1 lx
lx 1
1 x 1
xI
xIIx I

Ix
Ix
1 xl I

X

1 xl 1 11 1 lx 1
1 xl 1 1
xI f 1

1 x 1 1 1
1 1 lx 1
1 xl 1
1 xl 1 1
1 x 1 1 1

1 1 x 11 1 xl I
1 x 1 1 1
1 xl 1 1
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I
I
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Sanda Hristudor
catamilita ru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabrie1 Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu

1 x 1
1 xl1111
11
lx 1
xI
xI
xI

I

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

X
X
X

X



1.Pct.22.Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizaTiei lunare, aprobarea
contractului de mandat – cadru, precum ;i desemnarea persoanei imputernicite sa
semneze contractu1 de mandat cu administratorul special al societalii Compania
Municipala Consolidari S . A.

A , Pent ru 30/ 52 ( 58%)
B.impotriva 4/52 ( 8%)
C,AbTinere 18/ 52 ( 35%)

Niciun ris puns 0/ 52 ( 0% )

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Honorius E . Circa
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
badulescu
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
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I
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catamilitaru
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu

Ix I1111
It
Ix I
1 x 1
1 x 1
Ix I
It

Ittxt
lx 1
Ix I11
11
If
IE
Ix I



1. Pct . 23 .Proiect de hotarare privind stabilirea indemnizajiei brute lunare,
aprobarea contractului de mandat– cadru, precum ;i desemnarea persoanei
imputernicite si semneze contractul de mandat cu administratorul special al
societa;ii Compania Municipala Dezvoltare Durabila Bucure9ti S. A.

A , Pent ru 30/ 50 ( 60%)
B.impotriva 4/50 ( 8%)
C.AbTinere 15/50 ( 30%)

Niciun raspuns 1/50 ( 2%)

ABC

Anghel Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Marius Pavel
PUSCAS IONEL
andrei ionescu
Sanda Hristudor
catamilitaru
Adrian Vigheciu
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Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Gabriel Radulescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu

11
11
1 xl
1 xlIx I
lx 1
11

1 x 1
1 x 111
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El11
1 x 1



1. Pct.24.Proiect de hotarare privind modificarea ;i completarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure;ti nr. 67/27.03.2014 privind
aprobarea participarii Municipiului Bucure;ti, in calitate de memE)ru fondator,
la constituirea AsociaTiei pentru Promovarea ;i Dezvoltarea Turismului in
Bucuresti - Bucharest Convention Visitors Bureau

A.Pentru 8/48 ( 16%)
B.impotriva 7/48 ( 14%)
C.Ablinere 33/48 ( 69%)

A B C

Anghel lordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian 01teanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
lonut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
PUSCAS IONEL
Marius Pavel
Sanda Hristudor
Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
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Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu
Gabriel Radulescu

It
1 xt
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It11
tx 1

1 x 1
11
1 x 1
lx 1
Ix I
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1. pct.25.Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Loca1
al Sectorului I al Municipiului Bucure9ti pentru incheierea unui Protocol de
Colaborare intre Sectoru1 1 al Municipiului Bucure;ti ;i Biserica Evanghelica CA
Bucure;ti, in vederea finanlarii de citre Consiliu1 Local al sectorului I a unor
cheltuieli de investi\ii ;i realizarii in parteneriat a unor ac{iuni, lucriri,
servicii sau proiecte ;i activitati de interes public local

A.Pentru 31/48 ( 65%)
B.impotrivi g/48 ( 0%)
C.Ab{inere 16/48 ( 33%)

Niciun raspuns 1/48 ( 2%)

ABC

Anghe1 Iordanescu
Petrariu Vasile
Podar Marian-Vasile
Stefania Petre
ENCIU MIHAELA
stoica ioana
Cristian Olteanu
lazar neacsu
FLORIN LIXANDRU
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
maxim marius catalin
Luminita Serban
Ana Ciceala
ancuta comanici
Gabriel Rau
Davidescu Monica
Rares Hopinca
Ionut Aruxandei
Razvan Mitu
Diana Mardarovici
Andrei Rigu
Adrian Moraru
George Nicolaie
Dan Milea
Stelian Bujduveanu
Sorin Purcarea
Nasi Calentaru - PSD
VALENTIN NECULA
Anamaria Alina Gram
Andrei Badiu
valeriu suhan
Florin Covaci
Nicorel Nicorescu
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
PUSCAS IONEL
Gabrie1 Radulescu
Marius Pavel
Sanda Hristudor
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Adrian Vigheciu
Cristian Doicin
Florentina Gherghiceanu
adrian florescu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
Daniela Raiciu

111111
lx 111
Ix I11

lx 1
1 x 1
1 x 11111
11
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